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Prot.: 55/2019 Roma,  20 febbraio 2019 
 
 

VERBALE DELL’ASSEMBLEA GENERALE DEL MEDAC 

 

Il giorno 21 del mese di febbraio 2018 alle ore 9:30, presso il Centro Congressi Cavour di Roma si è 

tenuta la riunione dell’Assemblea Generale per discutere e deliberare sul seguente 

 

ordine del giorno 

 

1. Adozione dei verbali dell’AG ordinaria e dell’Assemblea Elettiva tenutesi a Roma il 22 

febbraio 2017 

2. Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2017- Approvazione  

3. Presentazione del bilancio previsionale 2018- Informazione 

4. Regolamento CE 2017/2107: problematiche relative all’applicazione della 

Raccomandazione ICCAT 16-05 sul pesce spada del Mediterraneo (Informazione) 

5. Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2018 e richieste 

di adesione ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 

6. Varie ed eventuali. 

 

Nel luogo e all’ora indicata risultano presenti i seguenti Signori: Mario Vizcarro Gianni, Antonio 

Marzoa Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Elena Ghezzi, Barbara Esposto, 

Kleio Psarrou, Rafael Mas, Iolanda Piedra Manes, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, 

Vicente Perez Crespo, Krstina Mislov Jelavic, Josko Pedisic, Romeo Mikicic, Mladen Milakovic, Ivan 

Birkic,Oscar Sague Pla, Sergio Schiavone, Mauro Colarossi, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura 

Pisano, Marina Illuminati, Giampaolo Buonfiglio, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, 

Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Pierre D’Acunto, Bernard Perez, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, 

José Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Margarita 

Perez Martin, Jose Maria Gallart, Sergi Tudela, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa 

Caggiano,  Marzia Piron, Federica Barbera, Antonis Petrou, Guido Pietroluongo, Francois Ziegler, 

Valerie Lainé, Pascale Colson, Trinidad Agundez Acosta, Gennaro Scognamiglio, Gian Ludovico 

Ceccaroni. 

Le presenze dei partecipanti risultano anche dai fogli sottoscritti da tutti i partecipanti. I fogli 

presenze saranno conservati agli atti. 

Assume la presidenza della seduta il Sig. Giampaolo Buonfiglio. Funge da segretario la Signora Rosa 

Caggiano. 

Il Presidente apre i lavori dell’Assemblea e passa a salutare i rappresentanti della DG MARE, oltre a 

Valerie Lainé e François Ziegler, anche Pascale Colson e i rappresentanti delle Amministrazioni 

nazionali e regionali presenti. 



 

 

Il Presidente chiede l’adozione dell’o.d.g. proponendo di aggiungere al punto “Varie ed eventuali” i 

seguenti argomenti: la discussione sulla partecipazione del MEDAC con un side-event al Fish Forum 

che si terrà a dicembre a Roma; la modifica dell’Art. 5 dello Statuto; la scadenza del mandato dei 

coordinatori dei GL e dei FG; il programma delle giornate di lavoro di Zagabria; le questioni 

organizzative per le riunioni organizzate dalla CGPM che si terranno a settembre a Malta e a 

dicembre a Roma.  

La rappresentante di IVEAEMPA propone un altro punto da aggiungere all’ o.d.g. sul tavolo di genere 

convocato dalla DG MARE con i rappresentanti della pesca, al quale il MEDAC non è stato invitato. 

Fa presente che il Ministero spagnolo era presente insieme ad altre delegazioni spagnole e ribadisce 

che il MEDAC abbia diritto ad un posto nella riunione. L’o.d.g. viene approvato all’unanimità con le 

modifiche proposte. 

 

I Oggetto: Adozione dei verbali dell’AG ordinaria e dell’Assemblea Elettiva tenutesi a Roma il 22 
febbraio 2017 

Il Presidente chiede l’approvazione dei verbali delle Assemblea ordinaria e dell’Assemblea elettiva 

del mese di febbraio 2017 scusandosi del ritardato invio delle traduzioni. 

Il rappresentante di Unacomar propone una correzione sul verbale dell’AG ordinaria. 

I verbali vengono approvati all’unanimità con la correzione proposta da UNACOMAR.  

 

II Oggetto: Chiusura del bilancio e relazione finale delle attività 2017- Approvazione 

Il Presidente passa poi la parola all’Assistente Esecutivo per la presentazione del bilancio 2017. 

L’Assistente esecutivo evidenzia le principali differenze rispetto al budget previsto, ovvero la 

diminuzione del costo del personale dovuta al termine dell’incarico dell’Assistente Esecutivo 

precedente e alla sua sostituzione con un incarico a tempo indeterminato part-time, l’aumento della 

voce relativo all’affitto e dell’interpretariato e del commercialista Massimo Rosati per via del 

riconoscimento giuridico del MEDAC. Presenta, inoltre, anche uno schema relativo alla 

comparazione tra il bilancio 2016 e 2017 evidenziando le principali differenze. Il bilancio 2017 viene 

approvato all’unanimità.  L’Assistente esecutivo precisa poi le problematiche emerse a seguito del 

controllo dell’auditor sulle spese rimborsate ai soci e chiede ai partecipanti maggiore attenzione 

nella compilazione della richiesta di rimborso, in particolar modo per quanto riguarda le spese di 

viaggio dei mezzi di trasporto: ricorda che i taxi non vengono rimborsati e che le auto private 

possono essere utilizzate ma occorre allegare i pedaggi autostradali ed una mappa del percorso 

effettuato. Ricorda, inoltre, di inviare sempre le carte di imbarco e in caso di smarrimento di inviare 

una dichiarazione di smarrimento. Chiede, poi, di evitare a partire dal 2019 di pagare la quota 

associativa annuale con assegni a causa dei ritardi amministrativi che questo comporta. Ricorda, 

inoltre, di effettuare sempre la registrazione online alle riunioni, condizione necessaria per la 

richiesta di rimborso, così come prevede il Regolamento interno del MEDAC.  Fa presente, infine, 

che in caso di riunioni di una intera giornata, anche senza pernottamento, sulla base delle 



 

disponibilità economiche, per il 2017 in molti casi è stata concessa una diaria di 192 invece di 100 

euro. 

La rappresentante di Legacoop Agroalimentare chiede se le carte d’imbarco elettroniche sul 

cellulare senza supporto cartaceo siano valide e l’Assistente esecutivo ricorda che, purché conformi 

all’originale, possono essere inviate per email. 

Il Segretario Esecutivo passa poi alla presentazione del rapporto finale delle attività 2017 che viene 

approvato senza modifiche all’unanimità. 

III Oggetto: Presentazione del bilancio previsionale 2018- Informazione 

Il Presidente passa la parola al Segretario Esecutivo per presentare il bilancio previsionale del 2018, 

già approvato dai membri del Comitato Esecutivo durante la riunione tenutasi lo scorso novembre 

a Chania, Creta. Il Segretario Esecutivo fa notare che le differenze rispetto al bilancio del 2017 sono 

relative al fatto che a partire da quest’anno l’ufficio del MEDAC è ospitato presso il Ministero delle 

Politiche Agricole Alimentari e Forestali e che quindi non si dovrà più prevedere la spesa relativa 

all’affitto. Informa che quella somma è stata spalmata nelle voci che riguardano principalmente i 

rimborsi delle spese di viaggio ed alloggio dei membri del MEDAC e le spese relative al 

commercialista. 

IV Oggetto: Regolamento CE 2017/2107: problematiche relative all’applicazione della 

Raccomandazione ICCAT 16-05 sul pesce spada del Mediterraneo (Informazione)  

Il Presidente passa la parola alla rappresentante del CNPMEN per trattare il punto relativo alle 

problematiche dell’applicazione del Reg. CE 2017/2107 rispetto all’applicazione della 

Raccomandazione ICCAT  16-05 sul pesce spada in Mediterraneo. Mette in evidenzia tutte le 

incongruenze e le incertezze che incontrano i pescatori in particolar modo sui periodi di fermo per 

il pesce spada e sulla definizione di cattura accessoria. Ricorda anche che c’è un Regolamento 

delegato su TAC a quote che va contro quanto pubblicato dal Consiglio e dal PE, ritiene dunque che 

sia importante segnalare alla CE e agli SM che ci si trova in una situazione nella quale non si è certi 

su quale norma applicare. 

La rappresentante di Legacoop Agroalimentare, ringrazia Caroline Mangalo per la spiegazione e 

aggiunge qualche elemento di riflessione. Ricorda che il Reg. CE n.2017/2107 è ancora vigente, il 

Reg. sulle TAC e quote 2018/120 del Consiglio è ancora vigente ma solo per il 2018, quindi se ne 

deduce che l’autorizzazione a pescare il pesce spada da aprile a dicembre sia valida solo per il 2018. 

Si chiede dunque cosa accadrà nel 2019. Fa presente che nel Reg. CE 2017/2107 potrebbe esserci 

una delega alla CE sia sulla misura del pesce spada sia in materia di fermo, quindi la CE potrebbe 

adottare un atto delegato per fare chiarezza. Conclude il suo intervento ritenendo che questa 

potrebbe essere una soluzione, ma ricorda che i pescatori hanno bisogno di avere delle certezze 

sulle norme vigenti. 

La rappresentante della CE, Valerie Lainé prende la parola e precisa che sebbene non si occupi 

direttamente di pesce spada comunica che a livello CE, il periodo di chiusura va dal al 1° gennaio al 



 

31 marzo così come previsto dal Reg. CE TAC e quote e come notificato all’ICCAT e a tutti gli SM. 

Quindi la base giuridica esiste e prevede che c’è la possibilità di pescare dal 1° aprile al 31 dicembre. 

Per quanto riguarda gli altri aspetti non relativi al periodo di chiusura, come ad esempio il numero 

di ami, 500 invece di 2800 (art. 25), fa presente che questo Regolamento è in via di recepimento ed 

è previsto un trilogo per il mese di marzo. 

La rappresentante del CNPMEN chiede se è prevista una modifica del Reg. CE 2017/2107. 

La rappresentante della CE precisa che su questo punto la Commissione sta facendo un’analisi 

giuridica per trovare una soluzione. Fa presente che di solito viene redatto un atto delegato, ma 

questa proposta non è stata accettata dal PE, quindi la CE dovrà trovare un’altra soluzione. 

La rappresentante di Legacoop Agroalimentare ribadisce che non ci sono dubbi che si possa pescare 

il pesce spada da ottobre a dicembre, ma ribadisce che il Reg. CE TAC e quote vale solo per il 2018, 

mentre il Reg. Ce 2017/2107 vale per sempre. Conclude il suo intervento facendo notare che la 

pubblicazione del Reg. CE TAC e quote avviene sempre a fine gennaio, mentre l’altro Reg. CE vigente 

prevede che si possa pescare a gennaio, quindi si continua a chiedere come risolvere questo 

problema. 

La rappresentante della CE si dice consapevole di questo problema ma ritiene che ogni anno la CE 

debba assolvere gli obblighi interazionali verso l’ICCAT, quindi ogni anno deve notificare all a 

sessione Plenaria dell’ICCAT il periodo di pesca del pesce spada per il 2019 se non è stato ancora 

modificato l’articolo che attualmente regola il fermo. 

V Oggetto: Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2018 e richieste di 

adesione ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 

Il Segretario Esecutivo prende la parola per comunicare che tutti i membri hanno ottemperato al 

pagamento delle quote. Inoltre, fa presente che i membri sono 45 e che il MEDAC ha ricevuto il 

riconoscimento dell’Amministrazione italiana delle 3 associazioni, MEDREACT, Marinerie d’Italia e 

MAMOLAB, ma che solo MEDREACT ha versato la quota annuale.  Informa i soci della presenza di 

due candidature di nuove associazioni, una professionale greca (National Union of Professional 

Fisheries- “The Mediterranean”) e un’associazione croata che rappresenta la pesca sportiva 

(Croatian Federation of Sport Fishing on Sea” - CFOSA), ma che si è in attesa di riconoscimento. 

La rappresentante di PEPMA precisa che l’associazione greca che ha presentato la richiesta per 

diventare membro del MEDAC è sotto un regime di misure amministrative e il Ministero dovrà 

attendere fino a marzo prima di esprimersi. 

La rappresentante dell’HGK precisa che quella croata è una grande associazione e sarà sicuramente 

riconosciuta, è solo una questione di tempo e fa presente che la sua associazione collabora con loro 

da tempo. 

 

 



 

VI Oggetto: Varie ed eventuali. 

Il Presidente passa all’ultimo punto dell’odg relativo al side-event del MEDAC nell’ambito del Fish 

Forum a Roma, passa la parola al Segretario Esecutivo per illustrare la proposta.  

Il Segretario Esecutivo fa presente che il FishForum è un evento internazionale che si terrà a Roma 

presso la FAO, il MEDAC è uno dei partner e deve inviare la bozza di proposta di side-event al 

Segretariato della CGPM entro aprile. La proposta è quella di affrontate il tema della piccola pesca 

e i modelli di rappresentatività nel Mediterraneo, presentando la storia e il funzionamento delle 

Cofradias, le Cooperative, le Prud’homies i Comités Regionaux e l’organizzazione della piccola pesca 

nonché le sue criticità. Chiede inoltre se in Croazia, Malta o in Grecia ci siano delle realtà associative 

che si occupino di piccola pesca. 

Il Presidente aggiunge che l’occasione di questo evento è quello di far presente che la piccola pesca 

nel Mediterraneo è la più antica forma di organizzazione, mentre a Bruxelles spesso si cita la piccola 

pesca come un settore senza voce, non rappresentata, al contrario la piccola pesca costiera è 

tradizione, anche se in Croazia è arrivata dopo e passa dalle Camere di Commercio, quindi passa 

comunque dall’associazionismo. Per questo, precisa, vale la pena spiegare la storia e la specificità 

del Mediterraneo. 

Il rappresentante dell’ETF aggiunge che andrebbero citate anche le organizzazioni sindacali. 

Il Presidente non sa se negli altri Stati Membri esista un contratto specifico per la piccola pesca, 

mentre in Italia c’è un contratto ad hoc. 

Il rappresentante dell’EMPA ringrazia il Presidente e su questo argomento ci tiene a far presente 

che presiede una Cofradia che esiste dal 1400 che ancora oggi funziona nonostante le difficoltà 

grazie alla struttura che include il settore professionale dalla barca più piccola alla più grande. 

Il Presidente aggiunge che si dovrà spiegare in che modo la piccola pesca partecipa al processo 

decisionale, perché esiste una situazione diversa da SM a SM e la CE ha affidato ai Consigli Consultivi 

la missione di rappresentare gli stakeholders e ha introdotto la consultazione obbligatoria da parte 

degli SM. Fa presente però che questa consultazione dovrebbe essere verificata anche all’interno 

degli SM, si chiede infatti in che modo viene consultata la pesca artigianale e se la procedura di 

consultazione è obbligatoria o facoltativa. 

Il rappresentante di HOK chiede di prevedere la lingua croata per le prossime riunioni, data la 

numerosa partecipazione di rappresentanti croati. 

La rappresentante di Legacoop Agroalimentare fa presente che il tema della regionalizzazione sarà 

dominante e che richiede una revisione del finanziamento dei Consigli Consultivi (CC). 

La rappresentante della CE, Pascale Colson afferma che i CC sono una voce di bilancio fondamentale, 

e che la CE tiene molto al ruolo dei Consigli Consultivi, ma per quanto riguarda il piano di 

programmazione 2020 non è possibile apportare molte modifiche e per il dopo il 2020 ci sono ancora 

molte incognite. 



 

Il rappresentante dell’IFSUA fa presente che tra gli obiettivi del FishForum si tratterà dei progressi 

della ricerca e come integrare e promuovere la ricerca, stessi obiettivi che sono stati stabiliti nel GL4 

sulla pesca ricreativa. Propone dunque di poter fare una presentazione dei risultati del GL nel corso 

del 2018. 

Il Segretario Esecutivo si dice aperta anche a questa proposta e ricorda che le riunioni saranno in 

inglese. 

La CE precisa che FishForum è un evento molto importante ma ci tiene a precisare che quest’anno 

ci sarà un altro evento altrettanto importante, la Riunione di Alto livello sulla piccola pesca che si 

terrà a Malta il 25 e 26 settembre. Comunica che la giornata del 25 settembre consisterà in un 

incontro con il Commissario Vella, quindi ritiene che il side-event proposto inizialmente per Fish 

Forum andrebbe organizzato per il 25 settembre. Il 26 settembre, invece, è prevista la firma dei 

Ministri del Piano d’Azione Regionale per la piccola pesca. Comunica che la CE sta collaborando con 

la CGPM per questo evento ed è stato già deciso che per l’evento del 25 è previsto l’interpretariato 

in tutte le lingue e saranno invitati a partecipare gli stakeholder della piccola pesca del Mediterraneo 

e del Mar Nero.  Conclude il suo intervento affermando che invece il FishForum riunirà 700 scientifici 

e quindi sarà un evento maggiormente orientato sulla scienza. 

Il Presidente accoglie la proposta della CE e quindi propone ai soci del MEDAC di presentare 

l’argomento del side-event, inizialmente pensato per il FishForum, alla Riunione di Alto Livello sulla 

piccola pesca a settembre, mentre per il side-event per dicembre chiede dunque se ci sono altre 

proposte. 

La rappresentante del CRPMEM PACA crede che sia molto utile questa presentazione della piccola 

pesca anche nell’ambito del FishForum. 

Il Presidente dunque propone per l’evento di dicembre di presentare delle buone pratiche di co-

management tra pescatori e scientifici e la realtà della piccola pesca, citando ad esempio le 

esperienze di cogestione del cicerello nella Catalogna, o altri esempi in Francia o in Italia. 

Il rappresentante della FNCCP, Mario Vizcarro, chiede delucidazioni sulla definizione della pesca 

artigianale, ribadendo che si tratta di un problema generale poiché l’attuale definizione non è ben 

vista dai pescatori dato che esiste la piccola pesca e la piccola pesca costiera. 

Il Presidente afferma che a settembre si potrebbe arrivare ad una definizione mediterranea della 

piccola pesca da consegnare alla CE, perché la definizione troppo generale e semplificata europea è 

stato un problema già sollevato in diverse occasioni. 

Il rappresentante del WWF sulla definizione di piccola pesca informa che è stato costituito un 

Gruppo di Lavoro dal WWF, FAO, CGPM, CIHEAM e MEDAC che ha affrontato in varie riunioni questo 

problema. La FAO possiede una definizione e per il Mediterraneo è stata elaborata una nuova tabella 

da testare. Fa presente che a breve usciranno nuovi valori per la classificazione. 



 

La rappresentante di IVEAEMPA si congratula per la proposta di Valerie Lainé, e per dicembre chiede 

di integrare nel programma del FishForum anche il tema dell’impatto degli altri settori e delle attività 

economiche, inserendo nuovi schemi e indicatori nelle valutazioni degli stock. 

Il Presidente passa al punto relativo alla modifica dello Statuto, ricorda che il Gruppo di Lavoro 

creato per la modifica dello Statuto non ha prodotto nessuna proposta per cui ha ritenuto 

opportuno mantenere un impegno preso nel corso dell’ultima AG elettiva, ovvero quello di 

aumentare il numero dei Vicepresidenti, da 3 a 5 anche per rispecchiare la composizione del 40% e 

60%. Ricorda che la rappresentante dell’EAA ha fatto notare che per la Presidenza non vi è un 

obbligo in tal senso, ma che l’obbligo di rispettare la percentuale 60 e 40 riguardi la composizione 

del Comex e che andrebbe rispettato anche nella Assemblea Generale, ma con il principio della 

porta aperta questo non è possibile. Il Presidente ricorda, inoltre, che la Presidenza è un organo 

votante e viene consultata per le questioni urgenti e che il Presidente non vota. Fa presente che su 

questo punto si è consultato il Comex per procedura scritta e su tutti i 25 membri, 4 hanno votato 

contro e 15 a favore. Comunica che l’Assemblea Generale è sovrana e dunque è possibile deliberare, 

presenta il notaio Valerio Pantano per procedere alla modifica statutaria. Chiede all’AG se qualcuno 

vuole prendere la parola, quali sono i voti contrari e chi si astiene. Vengono elencate le deleghe: 

CIPS ha delegato FIPSAS, GKTS ha delegato AP Marinee UNCI Agroalimentare e AGCI AGRITAL hanno 

delegato FEDERCOOPESCA. I membri votanti sono 36 su 45 membri. Vengono registrate 6 

astensioni, nessun voto contrario e 30 voti favorevoli per levata di mano. Poiché i 30 voti favorevoli 

rappresentano i 2/3 dell’AG, la modifica è approvata.  Il Notaio legge l’atto di modifica statutaria di 

modifica dell’Art. 5 comma 4. Il Presidente ringrazia il notaio Pantano. 

Il Presidente chiede se c’è una proposta tra i rappresentanti del 40% e Laura Pisano comunica che il 

nuovo Vice-Presidente è il rappresentante del WWF, Alessandro Buzzi. Per il 60% il Presidente 

propone l’elezione del Vice presidente Antonio Marzoa Notlevsen, rappresentante di UNACOMAR. 

Con queste due cooptazioni propone di modificare la composizione della Presidenza. La modifica 

dei vicepresidenti viene approvata all’unanimità. 

Per quanto riguarda le prossime riunioni di Zagabria il Presidente propone di procedere il 12 aprile 

con il GL1 sulle LO e il 13 aprile la prosecuzione del GL5 SSF e del FG del West Med, in modo tale che 

la CE potrà illustrare la proposta di regolamento relativa ad un MAP per le specie demersali nel 

Mediterraneo Occidentale. L’AG condivide l’organizzazione delle due prossime giornate di riunioni 

del MEDAC. 

Il Segretario Esecutivo precisa che per la riunione di alto livello di Malta, sulla base dei partecipanti 

e del budget, si deciderà come procedere per il rimborso delle spese. 

Il Presidente passa al punto relativo alla scadenza del mandato di due anni dei coordinatori dei 

Gruppi di Lavoro e dei Focus Group e fa presente che il Segretariato raccoglierà le autocandidature 

di chi intende succedere in carica, se non ci saranno candidature, previo consenso dei coordinatori 

in carica, si procederà al rinnovo. 



 

Il Segretario Esecutivo elenca i coordinatori e chiede se ci siano proposte di nuovi coordinatori e il 

rappresentante della FNCCP Mario Vizcarro presenta la candidatura per il FG del West MED in 

sostituzione di Crisina Perello. 

Prima di chiudere i lavori il Presidente passa la parola alla rappresentante di IVEAEMPA per 

informare il MEDAC circa il tavolo di genere con i rappresentanti della pesca organizzato dalla DG 

MARE. La rappresentante di OCEANA e di EAA chiedono maggiori informazioni sul tavolo della DG 

MARE e chiedono poi alla CE che vi sia un invito ufficiale al MEDAC. 

Il Presidente precisa che una volta ricevuto l’invito si deciderà successivamente chi rappresenterà il 

MEDAC a questo tavolo. 

Il Presidente chiude i lavori dell’AG e ringrazia gli interpreti. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Πρωτ.: 55/2018       Ρώμη, 20 Φεβρουάριος 2019  
 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΤΟΥ MEDAC 
 
Στις 21 Φεβρουαρίου 2018 και ώρα 09.30 έλαβε χώρα στο Centro Congressi Cavour στην Ρώμη, η 
Γενική Συνέλευση προκειμένου να γίνει συζήτηση και να ληφθούν αποφάσεις για τα παρακάτω 
θέματα  
 
ημερησία διάταξη  
 
1. Έγκριση των πρακτικών της Τακτικής Γενικής συνέλευσης και της Γενικής Συνέλευσης για 
εκλογή αντιπροσώπων που έγινε στην Ρώμη στις 22 Φεβρουαρίου 2017. 
2. Κλείσιμο ισολογισμού και τελική έκθεση πεπραγμένων για το 2017 - Έγκριση 
3. Παρουσίαση προϋπολογισμού για το 2018 - Ενημέρωση  
4. Κανονισμός CE 2017/2107: προβληματισμοί σχετικά με την εφαρμογή της σύστασης ICCAT 
06-15 για τον ξιφία στην Μεσόγειο (ενημέρωση)  
5.  Κατάσταση ως προς την λίστα των μελών , την πληρωμή των εισφορών για το 2018 και 
αιτήματα προσχώρησης από νέες οργανώσεις (Ενημέρωση)  
6. Διάφορα  
 
Στο συγκεκριμένο τόπο και την συγκεκριμένη ώρα παρίσταντο οι παρακάτω: Mario Vizcarro Gianni, 
Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Elena Ghezzi, Barbara 
Esposto, Kλειώ Ψαρρού , Rafael Mas, Iolanda Piedra Manes, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta 
Carreras, Vicente Perez Crespo, Krstina Mislov Jelavic, Josko Pedisic, Romeo Mikicic, Mladen 
Milakovic, Ivan Birkic,Oscar Sague Pla, Sergio Schiavone, Mauro Colarossi, Antonio Pucillo, Gilberto 
Ferrari, Laura Pisano, Marina Illuminati, Giampaolo Buonfiglio, Paul Piscopo, Marco Costantini, 
Caroline Mangalo, Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Pierre D’Acunto, Bernard Perez, Perrine 
Cuvilliers, Guy Mirete, José Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel 
Fernandez Belmonte, Margarita Perez Martin, Jose Maria Gallart, Sergi Tudela, Encarnación Benito 
Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano,  Marzia Piron, Federica Barbera, Aντώνης Πέτρου , 
Guido Pietroluongo, Francois Ziegler, Valerie Lainé, Pascale Colson, Trinidad Agundez Acosta, 
Gennaro Scognamiglio, Gian Ludovico Ceccaroni. 
Οι παρουσίες προκύπτουν και από τα έντυπα που έχουν υπογράψει όλοι οι συμμετέχοντες . Τα 
έντυπα αυτά θα διατηρηθούν στα πρακτικά.  
Αναλαμβάνει την προεδρία ο κος Giampaolo Buonfiglio. Ως γραμματέας αναλαμβάνει η κα Rosa 
Caggiano. 
Ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη των εργασιών της Συνέλευσης και καλωσορίζει τους 
εκπροσώπους της Γενικής Διεύθυνσης Θαλάσσιας Πολιτικής που είναι εκτός από την κα Valerie 
Lainé και τον François Ziegler, και ο  Pascale Colson. Καλωσορίζει επίσης και τους εκπροσώπους τω  
εθνικών και περιφερειακών διοικήσεων που παρίστανται.  
Ο Πρόεδρος ζητάει την έγκριση της ημερησίας διάταξης και προτείνει να προστεθούν στο σημείο 
Διάφορα τα παρακάτω θέματα: η συζήτηση για την συμμετοχή του MEDAC με μία παράλληλη 
διοργάνωση κατά το Fish Forum που θα γίνει τον Δεκέμβριο στην Ρώμη. Η  αλλαγή του άρθρου 5 



 

του Καταστατικού. Η  εκπνοή της εντολής των συντονιστών της ΟΕ και των Focus Groups. Το 
πρόγραμμα των ημερίδων στο Ζάγκρεμπ. Τα οργανωτικά θέματα για τις συναντήσεις που 
οργανώνονται από την ΓΕΑΜ και που θα γίνουν τον Σεπτέμβριο στην Μάλτα και τον Δεκέμβριο 
στην Ρώμη.  
Ο εκπρόσωπος της IVEAEMPA προτείνει ένα άλλο θέμα που θα πρέπει να προστεθεί στην ημερησία 
διάταξη και που αφορά το στρογγυλό τραπέζι που συγκάλεσε η Γενική Διεύθυνση με τους 
εκπροσώπους της αλιείας και στο οποίο δεν προσκλήθηκε το MEDAC.  Αναφέρει ότι το ισπανικό 
υπουργείο ήταν παρόν μαζί με τις άλλες ισπανικές αντιπροσωπείες και τονίζει ότι το MEDAC έχει 
δικαίωμα να παρίσταται σε αυτές τις συναντήσεις. Η ημερησία διάταξη εγκρίνεται ομόφωνα μαζί 
με τις αλλαγές που προτάθηκαν.  
 
Θέμα I : Έγκριση των πρακτικών της Τακτικής γενικής Συνέλευσης και της Συνέλευσης για εκλογή 
αντιπροσώπων που έγινε στην Ρώμη στις 22 Φεβρουαρίου 2017 
 Ο Πρόεδρος ζητάει την έγκριση των πρακτικών της τακτικής Γενικής Συνέλευσης  και της 
Συνέλευσης Εκλογής Αντιπροσώπων που έγινε τον Φεβρουάριο του 2017 και ζητάει συγνώμη για 
την καθυστερημένη αποστολή των μεταφράσεων.  
Il rappresentante di propone una correzione sul verbale dell’AG ordinaria. Ο εκπρόσωπος της 
Unacomar προτείνει να γίνει μία διόρθωση στα πρακτικά της τακτικής Γενικής Συνέλευσης.  
Τα πρακτικά εγκρίνονται ομόφωνα με την διόρθωση που πρότεινε η UNACOMAR.  
 
Θέμα II : Κλείσιμο του ισολογισμού και τελική έκθεση πεπραγμένων για το 2017 – Έγκριση  
Ο Πρόεδρος δίνει τον λόγο στον Εκτελεστικό Βοηθό  για την παρουσίαση του ισολογισμού του 
2017. Ο Εκτελεστικός Βοηθός τονίζει τις βασικές διαφορές σε σχέση με τον προβλεπόμενο 
ισολογισμό, δηλαδή την μείωση του κόστους προσωπικού λόγω της λήξης της θητείας του 
προηγούμενου Εκτελεστικού Βοηθού και της αντικατάστασής του από κάποιον με μερική 
απασχόληση και με σύμβαση αορίστου χρόνου, την αύξηση του κονδυλίου που αφορά το ενοίκιο 
και την διερμηνεία και του κονδυλίου για τον φοροτεχνικό Massimo Rosati  λόγω της νομικής 
αναγνώρισης του MEDAC.  
Παρουσιάζει επίσης και ένα πρόγραμμα που αφορά την σύγκριση μεταξύ του ισολογισμού του 
2016 και του 2017, αναφερόμενος στις βασικές διαφορές. Ο ισολογισμός του 2017 εγκρίνεται 
ομόφωνα.  
Ο Εκτελεστικός Βοηθός διευκρινίζει την προβληματική που προέκυψε μετά από τον έλεγχο του 
ορκωτού λογιστή στις δαπάνες για τις οποίες αποζημιώθηκαν τα μέλη και ζητάει από τους 
συμμετέχοντες να προσέχουν ιδιαίτερα τον τρόπο με τον οποίο συμπληρώνουν το έντυπο για 
αποζημίωση ιδιαίτερα σε ότι αφορά τις δαπάνες ταξιδιού και μετακίνησης, θυμίζει ότι δεν 
προβλέπεται αποζημίωση για χρήση ταξί και ότι τα ΙΧ αυτοκίνητα μπορούν να χρησιμοποιούνται 
αλλά θα πρέπει να επισυνάπτονται τα διόδια σε ένα χάρτη της διαδρομής που έχει ακολουθηθεί.  
Θυμίζει ότι θα πρέπει να στέλνονται πάντοτε οι κάρτες επιβίβασης και σε περίπτωση απώλειας θα 
πρέπει να αποστέλλεται μία δήλωση απώλειας.  
Ζητάει κατόπιν από το 2019 και μετά να καταβάλλεται η ετήσια εισφορά με επιταγές λόγω των 
διοικητικών καθυστερήσεων που παρατηρούνται. Θυμίζει επίσης ότι θα πρέπει να γίνεται πάντοτε 
διαδικτυακή εγγραφή στις συναντήσεις γιατί αυτό αποτελεί απαραίτητη προϋπόθεση για την 
διεκδίκηση αποζημίωσης όπως προβλέπει ο εσωτερικός κανονισμός του MEDAC.  Τέλος αναφέρει 
ότι σε περίπτωση συναντήσεων που διαρκούν μία ολόκληρη μέρα, ακόμη και χωρίς 



 

διανυκτέρευση, με βάση τις οικονομικές δυνατότητες το 2017 εγκρίθηκε μία εκτός έδρας 
αποζημίωση 192 αντί για 100 ευρώ.  
Η εκπρόσωπος της Legacoop Agroalimentare ζητάει να μάθει αν είναι έγκυρες οι ηλεκτρονικές 
κάρτες επιβίβασης που εμφανίζονται στο κινητό . Ο Εκτελεστικός Βοηθός θυμίζει ότι από την 
στιγμή που θα είναι γνήσιο αντίγραφο του πρωτότυπου, μπορούν να αποσταλούν με μέιλ. Ο 
Εκτελεστικός Γραμματέας περνάει μετά στην παρουσίαση της τελικής έκθεσης πεπραγμένων για 
το 2017 που εγκρίνεται ομόφωνα χωρίς αλλαγές.  
 
Θέμα III : Παρουσίαση του προϋπολογισμού για το 2108 – Ενημέρωση 
Ο Πρόεδρος δίνει τον λόγο στον Εκτελεστικό Γραμματέα για να παρουσιάσει τον προϋπολογισμό 
του 2018 που ήδη εγκρίθηκε από τα μέλη της Εκτελεστικής Επιτροπής κατά την διάρκεια της 
συνάντησης που έγινε στα Χανιά στην Κρήτη τον προηγούμενο Νοέμβριο.  
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας αναφέρει ότι οι διαφορές σε σχέση με τον ισολογισμό του 2017 
οφείλονται στο ότι από αυτή την χρονιά και μετά το γραφείο του MEDAC φιλοξενείται στο 
Υπουργείο Πολιτικών Γεωργίας, Δασών και Διατροφής και κατά συνέπεια δεν θα πρέπει πλέον να 
προβλέπεται η σχετική δαπάνη για το ενοίκιο. Ενημερώνει ότι αυτό το ποσό έχει κατανεμηθεί στα 
κονδύλια που βασικά αφορούν τις επιστροφές των δαπανών ταξιδιού και διαμονής των μελών του 
MEDAC καθώς και τις δαπάνες για την αμοιβή του φοροτεχνικού. 
 
Θέμα IV : Κανονισμός ΕE 2017/2107: προβληματικές σχετικά με την εφαρμογή της Σύστασης ICCAT 
06-15 για τον ξιφία στην Μεσόγειο (Ενημέρωση)  
Ο Πρόεδρος δίνει τον λόγο στον εκπρόσωπο του CNPMEN προκειμένου να αναφερθεί στο σημείο 
σχετικά με την προβληματική εφαρμογής του Κανονισμού ΕΕ 2017/2107 σχετικά με την Σύσταση 
ICCAT  06-15 για τον ξιφία στην Μεσόγειο.Τονίζει όλες τις αναντιστοιχείες και τις αβεβαιότητες που 
αντιμετωπίζουν οι αλιείς ιδιαίτερα  σε ότι αφορά τις περιόδους  απαγόρευσης αλιείας του ξιφία 
και τα παραλιεύματα. Θυμίζει ότι υπάρχει ένας κατ’ εξουσιοδότηση Κανονισμός για τα ΤΑC με 
ποσοστώσεις που αντίκεινται στα όσα έχουν δημοσιευτεί από το Συμβούλιο και από το ΕΚ . Θεωρεί 
συνεπώς ότι είναι σημαντικό να αναφερθεί στην ΕΕ και στα κράτη μέλη ότι διανύεται μία περίοδος 
για την οποία δεν υπάρχουν βεβαιότητες για το τι κανόνας θα πρέπει να εφαρμοστεί.  
Ο εκπρόσωπος της Legacoop Agroalimentare, ευχαριστεί την Caroline Mangalo για την εξήγηση και 
προσθέτει και μερικά στοιχεία προς σκέψη. Θυμίζει ότι ο Κανονισμός ΕΕ  n.2017/2107είναι ακόμη 
εν ισχύ, ο Κανονισμός για τα TAC και τις ποσοστώσεις αρ 2018/120 του Συμβουλίου είναι ακόμη 
σε ισχύ αλλά μόνον για το 2018. Καταλήγουμε συνεπώς ότι η άδεια για την αλιεία ξιφία από τον 
Απρίλιο μέχρι τον Δεκέμβριο είναι σε ισχύ μόνον για το 2018.  
Αναρωτιέται λοιπόν κανείς τι θα συμβεί το 2019. Αναφέρει ότι στον Κανονισμό ΕE 2017/2107 θα 
μπορούσε να υπάρξει μία εξουσιοδότηση της ΕΕ και σε ότι αφορά τις διαστάσεις του ξιφία και σε 
ότι αφορά τις απαγορεύσεις. Θα μπορούσε συνεπώς η ΕΕ να υιοθετήσει μία κατ’ εξουσιοδότηση 
πράξη προκειμένου να διευκρινίσει τα πράγματα. Ολοκληρώνει την παρέμβασή του λέγοντας ότι 
αυτή θα μπορούσε να είναι μία λύση αλλά θυμίζει ότι οι αλιείς χρειάζονται βεβαιότητες σε ότι 
αφορά τους ισχύοντες κανόνες.  
Η εκπρόσωπος της ΕΕ Valerie Lainé παίρνει τον λόγο και διευκρινίζει ότι μολονότι δεν ασχολείται 
άμεσα με τον ξιφία, σε επίπεδο ΕΕ η περίοδος απαγόρευσης είναι από την 1η Ιανουαρίου μέχρι τις 
31 Μαρτίου όπως προβλέπεται από τον Κανονισμό ΕΕ TAC και ποσοστώσεων αλλά και όπως 
ανακοίνωσε το ICCAT σε όλα τα κράτη μέλη. Συνεπώς η νομική βάση υπάρχει και προβλέπει ότι 



 

υπάρχει η δυνατότητα αλίευσης από της 1 Απριλίου μέχρι τις 31 Δεκεμβρίου. Σε ότι αφορά τα άλλα 
θέματα, που δεν είναι σχετικά με την περίοδο απαγόρευσης , όπως για παράδειγμα τον αριθμό 
των αγκιστριών (500 αντί για 2800-άρθρο 25) αναφέρει ότι ο Κανονισμός αυτός είναι υπό έγκριση 
και προβλέπεται ένας τριμερής διάλογος για τον Μάρτιο.  
Ο εκπρόσωπος του CNPMEN ζητάει να μάθει αν προβλέπεται μία τροποποίηση του Κανονισμού CE 
2017/2107. 
O εκπρόσωπος της ΕΕ διευκρινίζει ότι σε ότι αφορά αυτό το σημείο, η Επιτροπή κάνει μία νομική 
ανάλυση προκειμένου να βρει μία λύση. Αναφέρει ότι συνήθως συντάσσεται μία κατ’ 
εξουσιοδότηση πράξη προκειμένου να βρεθεί μία λύση. Η πρόταση όμως αυτή δεν έγινε δεκτή από 
το ΕΚ και κατά συνέπεια η ΕΕ θα πρέπει να βρει μία άλλη λύση.  
Ο εκπρόσωπος της Legacoop Agroalimentare τονίζει ότι δεν υπάρχουν αμφιβολίες ότι θα μπορούσε 
να αλιευθεί ο ξιφίας από τον Οκτώβριο μέχρι τον Δεκέμβριο αλλά αναφέρει ότι ο Κανονισμός ΕΕ 
TAC και ποσοστώσεις ισχύει μόνον για το 2018 ενώ ο Κανον. ΕΕ 2017/2107 ισχύει για πάντα. 
Ολοκληρώνει την παρέμβασή του λέγοντας ότι η δημοσίευση του Καν. TAC και ποσοστώσεις 
γίνεται πάντοτε στα τέλη Ιανουαρίου ενώ ο άλλος ισχύων Κανονισμός προβλέπει ότι μπορεί να 
υπάρχει αλίευση τον Ιανουάριο. Το θέμα είναι συνεπώς πως θα λυθεί αυτό το πρόβλημα. 
Ο εκπρόσωπος της ΕΕ αναφέρει ότι έχει συνείδηση αυτού του προβλήματος αλλά θεωρεί ότι κάθε 
χρόνο η ΕΕ θα πρέπει να συμμορφώνεται με τις διεθνείς υποχρεώσεις που έχει έναντι του ICCAT. 
Κάθε χρόνο συνεπώς θα πρέπει να κοινοποιεί στην ολομέλεια του ICCAT την αλιευτική περίοδο του 
ξιφία για το 2019 αν δεν έχει τροποποιηθεί το άρθρο που αυτή την στιγμή ρυθμίζει το θέμα της 
απαγόρευσης.  
 
Θέμα V : Kκατάσταση ως προς τον κατάλογο των μελών, τις πληρωμές των εισφορών για το 2018 
και τα αιτήματα προσχώρησης νέων μελών που έχουν ληφθεί από οργανώσεις (ενημέρωση) 
Situazione della lista dei membri, stato del pagamento delle quote 2018 e richieste di adesione 
ricevute da nuove organizzazioni. (Informazione) 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας παίρνει τον λόγο προκειμένου να ανακοινώσει ότι όλα τα μέλη είναι 
ταμειακώς εντάξει. Αναφέρει επίσης ότι τα μέλη είναι 45 και ότι το MEDAC ενημερώθηκε από την 
ιταλική διοίκηση ότι αναγνωρίστηκαν τρεις οργανώσεις δηλ. η  MEDREACT, η Marinerie d’Italia και 
η MAMOLAB, αλλά μόνον η MEDREACT κατέβαλε την ετήσια εισφορά της. Ενημερώνει τα μέλη για 
την ύπαρξη δύο υποψηφιοτήτων από νέες οργανώσεις μία επαγγελματική ελληνική οργάνωση 
(National Union of Professional Fisheries- “The Mediterranean”) και μία κροατική οργάνωση που 
εκπροσωπεί την ψυχαγωγική αλιεία (Croatian Federation of Sport Fishing on Sea” - CFOSA), αλλά 
είναι ακόμη εν αναμονή αναγνώρισης.  
Η εκπρόσωπος της ΠΕΠΜΑ διευκρινίζει ότι η ελληνική οργάνωση που υπέβαλε το αίτημα για να 
γίνει μέλος του MEDAC είναι υπό καθεστώς διοικητικών μέτρων και το υπουργείο θα πρέπει να 
περιμένει μέχρι τον Μάρτιο προκειμένου να εκφέρει άποψη.  
Η εκπρόσωπος της HGK διευκρινίζει ότι η κροατική οργάνωση είναι μία μεγάλη οργάνωση και 
δίχως άλλο θα τύχει αναγνώρισης. Αναφέρει ότι είναι μόνον θέμα χρόνου και τονίζει ότι η 
οργάνωσή της συνεργάζεται εδώ και καιρό μαζί τους.  
 
Θέμα VI:  Διάφορα  



 

O Πρόεδρος περνάει στο τελευταίο σημείο της ημερησίας διάταξης που αφορά την παράλληλη 
διοργάνωση του MEDAC στα πλαίσια του Fish Forum στην Ρώμη και δίνει τον λόγο στον Εκτελεστικό 
Γραμματέα για περισσότερα στοιχεία σχετικά με την πρόταση. 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας αναφέρει ότι το Fish Forum  είναι μία διοργάνωση διεθνούς εμβέλειας 
και θα γίνει στην Ρώμη στις εγκαταστάσεις της FAO.  Το MEDAC είναι ένας από τους εταίρους και 
θα πρέπει να στείλει ένα σχέδιο πρότασης για μία παράλληλη διοργάνωση στην γραμματεία του 
ΓΕΑΜ εντός του Απριλίου. Η πρόταση είναι  να συζητηθεί το θέμα της αλιείας μικρής κλίμακας και 
τα μοντέλα εκπροσώπησης στην Μεσόγειο, παρουσιάζοντας την ιστορία και την λειτουργία των 
Cofradias, των  Cooperative,  των Prud’homies και των  Comités Regionaux και των οργανώσεων 
αλιείας μικρής κλίμακας καθώς και τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν. Ζητάει επίσης να μάθει 
αν στην Κροατία, την Μάλτα ή την Ελλάδα υπάρχουν συνεταιρισμοί που ασχολούνται με την αλιεία 
μικρής κλίμακας. Ο Πρόεδρος προσθέτει ότι η ευκαιρία αυτής της διοργάνωσης είναι να γίνει μία 
υπενθύμιση ότι η αλιεία μικρής κλίμακας στην Μεσόγειο είναι η πιο αρχαία μορφή οργάνωσης, 
ενώ στις Βρυξέλλες πολύ συχνά αναφέρεται η αλιεία μικρής κλίμακας ως κλάδος χωρίς φωνή που 
δεν εκπροσωπείται σε αντίθεση με την παράκτια αλιεία μικρής κλίμακας που αποτελεί παράδοση. 
Ακόμη και στην Κροατία είναι πιο πρόσφατη μορφή αλιείας και παρ’όλ’αυτά εκπροσωπείται στα 
εμπορικά επιμελητήρια και σε επίπεδο συνδικαλιστικό.  
Ο εκπρόσωπος της ETF προσθέτει ότι θα πρέπει να αναφερθούν και οι συνδικαλιστικές 
οργανώσεις. 
Ο πρόεδρος δεν γνωρίζει αν στα άλλα κράτη μέλη υπάρχει μία συγκεκριμένη σύμβαση για την 
αλιεία μικρής κλίμακας ενώ στην Ιταλία υπάρχει μία ειδική σύμβαση.  
Ο εκπρόσωπος της ΕΜΡΑ ευχαριστεί τον πρόεδρο και αναφέρει σε ότι αφορά αυτό το θέμα, είναι 
επικεφαλής μία Cofradia που υφίσταται από το 1400 και που ακόμη και σήμερα είναι δραστήρια 
παρόλες τις δυσκολίες, χάρις στην δομή της που συμπεριλαμβάνει τον επαγγελματικό κλάδο με 
όλους τους τύπους αλιευτικών, από τα μικρότερα μέχρι τα μεγαλύτερα.  
Ο Πρόεδρος προσθέτει ότι θα πρέπει να δοθεί μια εξήγηση για τον τρόπο με τον οποίο η αλιεία 
μικρής κλίμακας συμμετέχει στην διαδικασία λήψης αποφάσεων γιατί η κατάσταση διαφέρει από 
το ένα κράτος μέλος στο άλλο και η ΕΕ ανέθεσε στα Συμβουλευτικά Συμβούλια την αποστολή να 
εκπροσωπήσουν τους αρμόδιους φορείς ενώ εισήγαγε την υποχρεωτική διαβούλευση από 
πλευράς κρατών μελών.  
Αναφέρει όμως ότι αυτή η διαβούλευση θα πρέπει να γίνει και στο εσωτερικό των κρατών μελών 
και ζητάει να μάθει με τι τρόπο ζητείται η γνώμη της αλιείας μικρής κλίμακας και αν η διαδικασία 
διαβουλεύσεων είναι υποχρεωτική ή προαιρετική.  
Ο εκπρόσωπος της ΗΟΚ ζητάει να υπάρξει πρόβλεψη για διερμηνεία στην κροατική γλώσσα στις 
επόμενες συνεδριάσεις λαμβάνοντας υπόψη την πολυάριθμη παρουσία της κροατικής 
αντιπροσωπείας.  
Ο εκπρόσωπος της Legacoop Agroalimentare αναφέρει ότι το θέμα της περιφερειοποίησης θα είναι 
κυρίαρχο και ότι απαιτείται μία αναθεώρηση της χρηματοδότησης των Συμβουλευτικών 
Συμβουλίων (ΣΣ).  
Η εκπρόσωπος της ΕΕ Pascale Colson αναφέρει ότι τα Συμβουλευτικά Συμβούλια είναι ένα 
σημαντικό κονδύλιο του προϋπολογισμού και ότι η ΕΕ αποδίδει μεγάλη σημασία στον ρόλο τους. 
Σε ότι αφορά όμως το πρόγραμμα προγραμματισμού για το 2020 δεν είναι δυνατόν να γίνουν 
πολλές αλλαγές ενώ μετά το 2020 υπάρχουν πολλοί αστάθμητοι παράγοντες.   



 

Η εκπρόσωπος της IFSUA αναφέρει ότι μεταξύ των στόχων του FishForum είναι η συζήτηση της 
πορείας της έρευνας καθώς και το πως θα είναι εφικτό να ολοκληρωθεί και να προωθηθεί. Οι 
στόχοι είναι οι ίδιοι με αυτούς που αποφασίστηκαν στα πλαίσια της ομάδας εργασίας 4 για την 
ψυχαγωγική αλιεία. Προτείνει να γίνει μία παρουσίαση των αποτελεσμάτων της ΟΕ κατά την 
διάρκεια του 2018. 
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας ενημερώνει ότι λαμβάνεται υπόψη και αυτή η πρόταση και ότι οι 
συνεδριάσεις θα διεξαχθούν στα αγγλικά.  
 Η ΕΕ διευκρινίζει ότι το FishForum είναι ,μία πολύ σημαντική διοργάνωση αλλά διευκρινίζει ότι 
φέτος θα υπάρξει μία άλλη διοργάνωση εξ’ ίσου σημαντική, η συνάντηση Υψηλού επιπέδου για 
την αλιεία μικρής κλίμακας που θα γίνει στην Μάλτα στις 25 και 26 Σεπτεμβρίου. Ανακοινώνει ότι 
στις 25/9 θα γίνει μία συνάντηση με τον επίτροπο Vella και θεωρεί ότι η παράλληλη διοργάνωση 
που προτάθηκε αρχικά από το FishForum θα πρέπει να γίνει στις 25 Σεπτεμβρίου.Αντίθετα, για τις 
26 Σεπτεμβρίου προβλέπεται η υπογραφή των υπουργών για το Περιφερειακό Πρόγραμμα Δράσης 
για την αλιεία μικρής κλίμακας. Ανακοινώνει ότι η ΕΕ συνεργάζεται με την ΓΕΑΜ για την 
διοργάνωση αυτή και έχει ήδη αποφασιστεί ότι θα υπάρχει διερμηνεία σε όλες τις γλώσσες και ότι 
θα κληθούν να πάρουν μέρος οι ενδιαφερόμενοι φορείς του κλάδου της αλιείας μικρής κλίμακας 
στην Μεσόγειο και την Μαύρη Θάλασσα. Ολοκληρώνει την παρέμβασή του λέγοντας ότι το 
FishForum θα συγκεντρώσει 700 επιστήμονες και ότι θα είναι συνεπώς μία διοργάνωση 
επικεντρωμένη στην επιστήμη.  
Ο Πρόεδρος δέχεται την πρόταση της ΕΕ και προτείνει στα μέλη του MEDAC να παρουσιάσει το 
θέμα της παράλληλης διοργάνωσης που αρχικά είχε είχε προβλεφθεί για το FishForum κατά την 
διάρκεια της συνάντησης Υψηλού Επιπέδου για την μικρή αλιεία τον Σεπτέμβριο, ενώ ζητάει να 
μάθει αν υπάρχουν άλλες προτάσεις για την παράλληλη διοργάνωση τον Δεκέμβριο.  
Ο εκπρόσωπος της CRPMEM PACA πιστεύει ότι θα ήταν πολύ χρήσιμο να γίνει αυτή η παρουσίαση 
για την αλιεία μικρής κλίμακας και στα πλαίσια του FishForum.  
O Πρόεδρος προτείνει για την διοργάνωση του Δεκεμβρίου να παρουσιαστούν οι καλές πρακτικές 
συνδιαχείρισης μεταξύ των αλιέων και των επιστημόνων καθώς και η πραγματικότητα σε ότι 
αφορά την αλιεία μικρής κλίμακας με αναφορά στις εμπειρίες συνδιαχείρισης του αμμόχελου στην 
Καταλονία ή άλλα παραδείγματα στην Γαλλία ή την Ιταλία.  
Ο εκπρόσωπος της FNCCP Mario Vizcarro,ζητάει διευκρινήσεις ως προς τον ορισμό της αλιείας 
μικρής κλίμακας και τονίζει ότι πρόκειται για ένα γενικό πρόβλημα επειδή ο παρόν ορισμός δεν 
βρίσκει σύμφωνους τους αλιείς αφού υπάρχει η αλιεία μικρής κλίμακας και η παράκτια αλιεία 
μικρής κλίμακας.  
Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι τον Σεπτέμβριο θα μπορούσε να υπάρξει ένας μεσογειακός ορισμός της 
αλιείας μικρής κλίμακας που θα πρέπει να υποβληθεί στην ΕΕ γιατί ο ιδιαίτερα γενικός και 
απλουστευμένος ευρωπαϊκός ορισμός υπήρξε ένα πρόβλημα που αναφέρθηκε σε πολλές 
ευκαιρίες. 
Ο εκπρόσωπος του WWF ενημερώνει ως προς τον ορισμό της αλιείας μικρής κλίμακας ότι 
συστάθηκε μία ομάδα εργασίας του WWF της FAO του CIHEAM του  MEDAC και της CGPM, που 
είχε την ευκαιρία να συζητήσει αρκετές φορές αυτό το πρόβλημα. Η FAO έχει έναν ορισμό και για 
την Μεσόγειο έγινε ένας νέος πίνακας που θα πρέπει να τύχει επεξεργασίας. Αναφέρει ότι 
συντόμως θα κοινοποιηθούν νέες τιμές για την ταξινόμηση. 
Ο εκπρόσωπος της IVEAEMPA συγχαίρει την Valerie Laine’ για την πρότασή της και ζητάει να 
ενσωματωθεί για τον Δεκέμβριο στο πρόγραμμα του FishForum και το θέμα της επίπτωσης που 



 

έχουν και άλλοι κλάδοι και οικονομικές δραστηριότητες. Ζητάει επίσης να ενταχθούν νέα 
προγράμματα και δείκτες στην αξιολόγηση των αποθεμάτων.  
Ο Πρόεδρος περνάει στο σημείο που αφορά την τροποποίηση του Κανονισμού και θυμίζει ότι η 
Ομάδα Εργασίας που δημιουργήθηκε για την τροποποίηση του Καταστατικού, δεν έχει καταλήξει 
ακόμη σε καμία πρόταση και για τον λόγο αυτό θεώρησε ότι θα ήταν σκόπιμο να διατηρηθεί μία 
δέσμευση που ανέλαβαν κατά την διάρκεια της τελευταίας Γενικής Συνέλευσης για εκλογή 
αντιπροσώπων να αυξήσουν δηλαδή τον αριθμό των αντιπροέδρων από 3 σε 5 μεταξύ των άλλων 
για να αντικατοπτρίζεται και η σύνθεση 40% και 60%.Θυμίζει ότι η εκπρόσωπος της ΕΕΑ ανέφερε 
ότι δεν υπάρχει κάποια υποχρέωση από αυτή την άποψη για την Προεδρία αλλά η υποχρέωση 
συμμόρφωσης με το ποσοστό 60 και 40 αφορά την σύνθεση της Εκτελεστικής Επιτροπής και θα 
πρέπει να γίνεται σεβαστή και στην Γενική Συνέλευση. Αυτό όμως δεν είναι δυνατόν με βάση την 
αρχή της ανοιχτής πόρτας.  
Ο Πρόεδρος θυμίζει επίσης ότι η Προεδρία είναι ένα όργανο με δικαίωμα ψήφου,  γνωμοδοτεί για 
κατεπείγοντα θέματα και ο Πρόεδρος δεν έχει δικαίωμα ψήφου. Αναφέρει ότι σε ότι αφορά αυτό 
το σημείο, ζητήθηκε η άποψη της Εκτελεστικής Επιτροπής με γραπτή διαδικασία και επί των 25 
μελών τα 4 μέλη ψήφισαν κατά και τα 15 υπέρ. Ανακοινώνει ότι η Γενική Συνέλευση είναι κυρίαρχη 
και κατά συνέπεια είναι δυνατόν να αποφασίζει, παρουσιάζει τον συμβολαιογράφο Valerio 
Pantano προκειμένου να γίνει η τροποποίηση του καταστατικού. Ζητάει από την Γενική Συνέλευση 
να ενημερώσει ποιος θέλει να πάρει τον λόγο, ποιος ψηφίζει κατά και ποιος απέχει. 
 Υποβάλλονται οι εξουσιοδοτήσεις. Το CIPS εξουσιοδότησε την  FIPSAS, το GKTS εξουσιοδότησε το  
AP Marinee  UNCI Agroalimentare και η AGCI AGRITAL εξουσιοδότησαν την FEDERCOOPESCA.  
Καταγράφονται 6 αποχές, καμία ψήφος κατά και 30 ψήφοι υπερ , διά ανατάσεως της χειρός. 
Επειδή οι 30 ψήφοι υπέρ αντιστοιχούν στα2/3 της Γενικής Συνέλευσης , η τροποποίηση εγκρίνεται. 
Ο συμβολαιογράφος διαβάζει την πράξη της τροποποίησης του καταστατικού στο άρθρο 5 
παράγραφος 4. Ο Πρόεδρος ευχαριστεί τον συμβολαιογράφο κο Ρantano. 
Ο Πρόεδρος ζητάει να μάθει αν υπάρχει κάποια πρόταση μεταξύ των εκπροσώπων του 40% και η 
Laura Pisano  ανακοινώνει ότι ο καινούργιος αντιπρόεδρος είναι ο εκπρόσωπος του WWF, 
Alessandro Buzzi. Ο πρόεδρος προτείνει την εκλογή του αντιπροέδρου Antonio Marzoa Notlevsen, 
εκπροσώπου της UNACOMAR. Με βάση αυτό το σύστημα ψηφοφορίας προτείνει την αλλαγή της 
σύνθεσης του Προεδρείου. Η τροποποίηση ως προς τους αντιπροέδρους γίνεται δεκτή ομόφωνα.  
Σε ότι αφορά τις επόμενες συναντήσεις στο Ζαγκρεμπ, ο Πρόεδρος προτείνει να γίνει η συνάντηση 
της ΟΕ1 για την υποχρέωση εκφόρτωσης στις 12 Απριλίου και στις 13 Απριλίου να συνεχιστεί η 
συνάντηση της ΟΕ5 για τα αλιευτικά μικρής κλίμακας (SSF) και του FG  για την δυτική Μεσόγειο 
έτσι ώστε η ΕΕ να μπορεί να αναφερθεί στην πρόταση κανονισμού που αφορά ένα πολυετές 
πρόγραμμα για τα βενθοπελαγικά είδη στην δυτική Μεσόγειο. Η Γενική Συνέλευση συμφωνεί με 
την ιδέα να διοργανώσει το MEDAC τις δύο επόμενες ημερίδες εργασίας.  
Ο Εκτελεστικός Γραμματέας διευκρινίζει ότι για την συνάντηση υψηλού επιπέδου στην Μάλτα, με 
βάση του συμμετέχοντες και τον προϋπολογισμό, θα ληφθεί η  απόφαση για το πως θα μεθοδευτεί 
η αποζημίωση για τις δαπάνες.  
O Πρόεδρος περνάει στο σημείο που αφορά την λήξη της εντολής των δύο ετών για τους 
συντονιστές των Ομάδων Εργασίας και των Focus Groups και αναφέρει ότι η Γραμματεία θα 
συγκεντρώσει τις υποψηφιότητες που θα υποβληθούν από τους ίδιους τους ενδιαφερόμενους . Αν 
δεν υπάρξουν υποψηφιότητες κατόπιν της σύμφωνης γνώμης των εν ενεργεία συντονιστών, θα 
γίνει η ανανέωση της θητείας. 



 

O Eκτελεστικός Γραμματέας παραθέτει τον κατάλογο των συντονιστών και ζητάει να μάθει αν 
υπάρχουν προτάσεις νέων συντονιστών. Ο εκπρόσωπος της FNCCP Mario Vizcarro υποβάλλει 
υποψηφιότητα για το Focus Group της δυτικής Μεσογείου σε αντικατάσταση της Cristina Perello. 
Πριν την λήξη των εργασιών, Πρόεδρος δίνει τον λόγο στην εκπρόσωπο της IVEAΕMPA προκειμένου 
να ενημερώσει το MEDAC σχετικά με το στρογγυλό τραπέζι με τους εκπροσώπους του κλάδου 
αλιείας που οργανώθηκε από την Γενική Διεύθυνση.   Οι εκπρόσωποι της Oceana και της ΕΑΑ 
ζητούν περισσότερες πληροφορίες κατά την συζήτηση με την Γεν. Διεύθυνση και κατόπιν ζητούν 
από την ΕΕ να στείλει μία επίσημη πρόσκληση στο MEDAC.   
Ο Πρόεδρος διευκρινίζει ότι μόλις γίνει δεκτή η πρόσκληση θα αποφασιστεί ποιος θα 
εκπροσωπήσει το MEDAC. 
Ο Πρόεδρος κηρύσσει την λήξη των εργασιών αφού προηγουμένως ευχαριστήσει τους διερμηνείς.  
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MEDAC GENERAL ASSEMBLY MEETING REPORT 

  
The General Assembly meeting was held at 9.30am on 21st February 2018 at the Centro Congressi 
Cavour in Rome in order to discuss and debate the following 
 
AGENDA 
 
1. Adoption of the reports of the GA plenary session and the Elective Assembly held in Rome 
on 22nd February 2017 
2. Closure of the 2017 financial statement and final report of activities– approval  
3. Presentation of the budget proposal for 2018 – information  
4. EC Regulation 2017/2107: problems related to the application of ICCAT Recommendation 
06-15 on Swordfish in the Mediterranean (Information) 
5. The list of members and the situation concerning payment of fees for 2018; requests for 
membership received from new associations. (Information) 
6. Any other matters. 
 
The following participants were present at the meeting: Mario Vizcarro Gianni, Antonio Marzoa 
Notlevsen, Xavier Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Elena Ghezzi, Barbara Esposto, Kleio 
Psarrou, Rafael Mas, Iolanda Piedra Manes, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, Vicente 
Perez Crespo, Krstina Mislov Jelavic, Josko Pedisic, Romeo Mikicic, Mladen Milakovic, Ivan 
Birkic,Oscar Sague Pla, Sergio Schiavone, Mauro Colarossi, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura 
Pisano, Marina Illuminati, Giampaolo Buonfiglio, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, 
Philippe Peronne, Sylvie Charvoz, Pierre D’Acunto, Bernard Perez, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, 
José Manuel Gonzalez Gil de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Margarita 
Perez Martin, Jose Maria Gallart, Sergi Tudela, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa 
Caggiano,  Marzia Piron, Federica Barbera, Antonis Petrou, Guido Pietroluongo, Francois Ziegler, 
Valerie Lainé, Pascale Colson, Trinidad Agundez Acosta, Gennaro Scognamiglio, Gian Ludovico 
Ceccaroni. 
The presence of participants was registered on signed sheets. The attendance sheets shall be kept 
on record.  
Mr Giampaolo Buonfiglio chaired the session. Mrs. Rosa Caggiano was the rapporteur.  
 
The Chair opened the Assembly meeting and greeted the representatives of DG MARE, Valerie Lainé 
and François Ziegler, as well as Pascale Colson and the representatives of the national and regional 
administrations present. 
 
The Chair called for the adoption of the agenda and suggested adding the following topics to the 
item “Any other matters”: discussion on the participation of the MEDAC with a side event at the 
Fish Forum to be held in December in Rome; the amendment of article 5 of the Articles of 



 

Association; the expiry of the mandate of the coordinators of the WGs and FGs; the working 
schedule for  Zagreb; organisational issues for the meetings planned by the GFCM to be held in 
September in Malta and in December in Rome. 
The representative of IVEAEMPA proposed another matter to add to the agenda concerning the 
gender forum convened by DG MARE with representatives of the fisheries sector, to which the 
MEDAC was not invited. She pointed out that the Spanish Ministry was present along with other 
Spanish delegations and reiterated that the MEDAC was entitled participate in the meeting. The 
agenda was approved unanimously with the changes proposed. 
 
Agenda item I: Adoption of the reports of the GA plenary session and the Elective Assembly held in 
Rome on 22nd February 2017  
The Chair requested approval of the reports of the GA plenary session and the Elective Assembly 
held in February 2017, apologising for the delayed transmission of the translations. 
The representative of Unacomar requested a correction to the report of the GA plenary session. 
The reports were approved unanimously with the correction proposed by UNACOMAR. 
 
Agenda item II: Closure of the 2017 financial statement and final report of activities - Approval 
The Chair then passed the floor to the Executive Assistant for the presentation of the 2017 financial 
statement. The Executive Assistant highlighted the main differences with respect to the foreseen 
budget, in particular the reduction in personnel costs due to the closure of the previous Executive 
Assistant’s post and her replacement with an open-ended part-time post; the increase in the budget 
item relative to the rent of premises, that related to interpretation costs and the fees of the 
accountant, Massimo Rosati, due to the legal recognition of the MEDAC. She then presented a graph 
comparing the 2016 and 2017 financial statements, which highlighted the main differences. The 
2017 financial statement was approved unanimously. The Executive Assistant proceeded to list the 
problems that emerged following the audit of expenses reimbursed to members and she asked the 
participants to pay more attention in compiling their requests for reimbursement, especially 
regarding travel expenses and the means of transport. She recalled for the benefit of all present 
that taxis were not reimbursable and that private cars could be used but that it was necessary to 
attach motorway toll receipts and a map of the route taken. She further reiterated that boarding 
passes should always be submitted and if they were lost then a declaration of loss must be provided. 
She then requested that, from 2019, members avoid paying the annual fee by cheque due to the 
administrative delays incurred. She further reminded the participants that they must always register 
online for meetings, this is a prerequisite for reimbursement as specified in the MEDAC Internal 
Regulation. Lastly, she pointed out that, on the basis of the available financial resources, in 2017 in 
many cases full-day meetings had been reimbursed with a daily allowance of 192 EUR instead of 
100 EUR, even when there was no overnight stay. 
The representative of Legacoop Agroalimentare asked whether electronic boarding passes on 
mobile phones without a paper equivalent were valid, the Executive Assistant underlined that, as 
long as the boarding passes were the same as the originals, they could be sent in by email. 
The Executive Secretary passed on to the presentation of the final report of activities for 2017, which 
was approved unanimously. 
Agenda item III: Presentation of the budget proposal for 2018 – information 



 

The Chair gave the floor to the Executive Secretary who presented the 2018 provisional budget, as 
already approved by the members of the Executive Committee during the meeting held in 
November in Chania, Crete. The Executive Secretary pointed out that the differences compared to 
the budget for 2017 related to the fact that, as of this year, the MEDAC office was being hosted by 
the Italian Ministry of Agricultural, Food and Forestry Policies and therefore it would no longer be 
necessary to consider expenditures relating to rent. She informed the meeting that this amount had 
been distributed among other costs, mainly the reimbursement of travel and accommodation 
expenses of MEDAC members and the expenses related to the accountant. 
Agenda item IV: EC Regulation 2017/2107: problems related to the application of ICCAT 
Recommendation 06-15 on Swordfish in the Mediterranean (Information)  
The Chair passed the floor to the representative of the CNPMEN who discussed the issue related to 
the application of EC Regulation 2017/2107 regarding the implementation of ICCAT 
Recommendation 06-15 on swordfish in the Mediterranean. She highlighted the incongruities and 
uncertainties that the fishers faced, especially concerning the periods of suspension of fisheries 
activities targeting Swordfish and the definition of by-catch. She further recalled that there was a 
delegated regulation on TAC quotas that went against what the Council and the EP had published, 
she therefore considered it important to point out to the EC and the MS that the current situation 
was one in which there was uncertainty over which regulation to apply. 
The representative of Legacoop Agroalimentare thanked Caroline Mangalo for the explanation and 
added some observations. She recalled that EC Reg. 2017/2107 was still in force, Council Regulation 
2018/120 on TACs and quotas was still in force but only for 2018, so it could be deduced that the 
authorisation to target swordfish from April to December was only valid for 2018. She therefore 
asked what would happen in 2019. She also pointed out that, in EC Reg. 2017/2107, both on the 
measure concerning Swordfish and on the closure period the EC could adopt a delegated act to 
clarify matters. She concluded by saying that she believed that a solution was possible, however the 
fishers needed to have some assurances on the rules in force. 
The representative of the EC, Valerie Lainé took the floor and specified that, although she did not 
deal directly with swordfish, at EC level the closure period was from 1st January to 31st March as 
detailed in the EC TAC and Quotas regulation and as notified to ICCAT and to all MS. The legal basis 
was therefore in place and provided the possibility to fish from 1st April to 31st December. Where 
the other aspects not related to the closure period were concerned, such as the number of hooks 
(500 instead of 2800: Article 25), she recalled that this Regulation was being transposed and a that 
trialogue was scheduled for the month of March.  
The CNPMEN representative asked whether amendments to EC Reg. 2017/2107 were scheduled. 
The EC representative informed the meeting that the Commission was carrying out legal analysis on 
this matter to attempt to find a solution. She specified that a delegated act would normally be drawn 
up, but this proposal had not been accepted by the EP, so the EC was seeking an alternative solution. 
The representative of Legacoop Agroalimentare reiterated that there was no doubt that Swordfish 
could be targeted from October to December, she reiterated however that the EC TACs and Quotas 
Regulation only applied to 2018, while the EC Reg 2017/2107 had lasting validity. She concluded by 
pointing out that the publication of the EC TACs and Quotas Regulation normally took place at the 
end of January, while the other EC Regulation made it possible to fish in January, so she emphasised 
once more that a solution was required to this problem. 



 

The EC representative said that she was aware of this problem but also said that, every year, the EC 
had to fulfil its obligations to ICCAT and therefore it had to notify the ICCAT Plenary Session of the 
Swordfish fishing season for 2019 in the event that the article currently regulating the closure period 
had not been modified. 
Agenda item V: The list of members and the situation concerning payment of fees for 2018; requests 
for membership received from new associations. (Information) 
The Executive Secretary took the floor to communicate that all members had complied with their 
fee payments. Furthermore, she informed the meeting that there were 45 members and that the 
MEDAC had received official recognition from the Italian Administration for the three associations 
MEDREACT, Marinerie d'Italia and MAMOLAB, but that only MEDREACT had paid the annual fee. 
She also told the meeting participants that two new association had applied for membership: a 
Greek association (National Union of Professional Fisheries- “The Mediterranean”) and a Croatian 
association representing sport fishing (Croatian Federation of Sport Fishing on Sea "- CFOSA), 
pending recognition. 
The representative of PEPMA specified that the Greek association which had requested MEDAC 
membership was subject to administrative measures and the Ministry would have to wait until 
March before providing a decision. 
The HGK representative said that the Croatian association was large and would certainly be 
recognised, it was only a matter of time, she pointed out that it had been collaborating with them 
for some time.  
Agenda item VI: any other matters. 
The Chair moved on to the last Agenda item on the MEDAC side-event to be organised in the 
framework of the Fish Forum in Rome, he gave the floor to the Executive Secretary who illustrated 
the proposal. 
The Executive Secretary recalled that the FishForum was an international event that would be held 
in Rome at the FAO HQ, the MEDAC was one of the partners and was required to transmit a draft 
proposal for a side-event to the GFCM Secretariat by April. The proposal that would be put forward 
concerned the matter of small-scale fisheries and representativeness models for the 
Mediterranean, presenting the history and operative methodology of the Cofradias, the 
Cooperatives, the Prud’homies and the Comités Regionaux and the organisation of small-scale 
fishery activities as well as the critical factors. She asked whether there were any associations that 
dealt with small-scale fisheries in Croatia, Malta or Greece.  
The Chair added that this event would provide an opportunity to highlight that Mediterranean 
small-scale fisheries is the oldest form of organisation, in Brussels the small-scale fisheries sector is 
often cited as one with no representation, on the contrary, small-scale coastal fishing is a tradition, 
even if it arrived somewhat later in Croatia and is represented by the Chambers of Commerce, which 
is, in any case, a form of association. He underlined that, for these reasons, it was worth describing 
the history and the specific characteristics of the Mediterranean. 
The ETF representative added that the trade union organisations should also be mentioned.   
The Chair said that he did not know whether there was a specific contract for small-scale fisheries 
in the other Member States, he noted that in Italy there was an ad hoc contract. 
The representative of EMPA thanked the Chair and added that he presided over a Cofradia which 
had existed since 1400 and which still operated despite the difficulties thanks to a structure which 
included the professional sector from the smallest to the largest vessel. 



 

The Chair further emphasised that it was necessary to explain how small-scale fisheries participated 
in the decision-making process, because the situation was different from one Member State to 
another and the EC had entrusted the Advisory Councils with the task of representing stakeholders, 
introducing mandatory consultation. He pointed out, however, that this consultation should also be 
verified within the MS, he asked how the small-scale sector was consulted and whether the 
consultation procedure was mandatory or optional. 
The HOK representative asked for translation into Croatian for the next meetings, given the 
significant number of Croatian representatives. 
The representative of Legacoop Agroalimentare pointed out that the question of regionalisation 
would be dominant and that a review of the funding of the Advisory Councils (AC) was required. 
The EC representative, Pascale Colson, agreed that the ACs were a key budget item and that the EC 
considered the role of the Advisory Councils to be crucial, however, where programming up to 2020 
was concerned, it was not possible to make many changes and there was still much uncertainty 
about the period after 2020. 
The representative of the IFSUA pointed out that, among the goals of the FishForum, progress made 
in research and how to integrate and promote research would be dealt with, this was also 
established as a goal for the WG4 on recreational fisheries, he therefore suggested presenting the 
results achieved by the WG in 2018. 
The Executive Secretary expressed her willingness to consider this proposal and recalled that the 
meetings would be in English. 
The EC agreed that FishForum was a very important event but also pointed out that there would be 
another equally important event in the year, the High-level Meeting on Small-Scale Fisheries to be 
held in Malta on 25th and 26th September. The meeting was informed that, on 25th September, 
there would be a meeting with Commissioner Vella, the side event initially proposed for Fish Forum 
should therefore be organised for 25th September. On 26th September, the signing of the Regional 
Action Plan for small-scale fisheries by the ministers was scheduled. The meeting was further 
informed that the EC was collaborating with the GFCM for this event and it had already been decided 
to provide interpretation in all languages for the event of the 25th and the Mediterranean and Black 
Sea small-scale fisheries stakeholders would be invited to participate. FishForum, on the other hand, 
would bring together 700 scientists and therefore would be more of a science-oriented event. 
The Chair accepted the EC proposal and therefore proposed that the MEDAC members present the 
issues initially conceived for the side event of the FishForum at the High-Level Meeting on small-
scale fisheries in September, he then asked whether there were any other suggestions for the side-
event in December. 
The representative of the CRPMEM PACA said that she thought that the presentation concerning 
small-scale fisheries would also be very useful in the context of the FishForum. 
The Chair thus proposed for the December event the presentation of good co-management 
practices between fishers and the scientific community in the framework of the small-scale fishery 
sector, citing the example of the experience of co-management of the Mediterranean Sand eel in 
Catalonia, or other examples in France or in Italy. 
The FNCCP representative, Mario Vizcarro, asked for clarification on the definition of small-scale 
fisheries, reiterating that this was a general problem because the current definition was not well 
regarded by fishers since both small-scale fisheries and small-scale coastal fisheries existed. 



 

The Chair confirmed that, in September, a definition of small-scale fisheries for the Mediterranean 
could be reached and delivered to the EC, because the over-general, simplified European definition 
was a problem that had already arisen on several occasions.  
On the matter of the definition of small-scale fisheries, the WWF representative informed the 
meeting that a Working Group had been set up by the WWF, FAO, GFCM, CIHEAM and the MEDAC 
which had addressed this matter in various meetings. He further noted that the FAO had a definition 
and for the Mediterranean a new table had been developed for testing. He reassured the meeting 
that the new elements for classification would soon be issued. 
The IVEAEMPA representative congratulated Valerie Lainé for the proposal and for December asked 
that the issue of the impact of other sectors and economic activities be inserted into the programme 
for FishForum, adding new strategies and indicators into stock assessments. 
The Chair moved on to the changes to the Articles of Association, recalling that the Working Group 
created for the amendment of the Articles of Association had not produced any proposals and so 
he deemed it appropriate to uphold the commitment made during the last elective GA, namely to 
increase the number of Vice-Chairs from 3 to 5, which would also reflect the 40% and 60% 
composition. He further recalled that the EAA representative had noted that there was no 
requirement for the Chair’s office to do so, the obligation to respect the 60/40 percentage 
concerned the composition of the ExCom and that it should also be respected in the General 
Assembly, but with the open-door principle this was not possible. The Chair further recalled that the 
Chair’s office was a voting body that was consulted on urgent matters and that the Chair did not 
vote. He informed the meeting that, on this matter, he had consulted the ExCom by written 
procedure and of all 25 members, 4 voted against and 15 in favour. He recalled that the General 
Assembly was the highest body and so it was still possible to deliberate, he introduced the public 
notary, Valerio Pantano, so that procedures to amend the Articles of Association could begin. He 
asks the GA if anyone wished to speak, who would vote against and who would abstain. The proxy 
votes were listed: CIPS delegated FIPSAS, GKTS delegated AP Marinee, UNCI Agribusiness and AGCI 
AGRITAL delegated FEDERCOOPESCA. There were 36 voting members out of 45 members. There 
were 6 abstentions, no votes against, 30 votes for, counting raised hands. As the 30 votes in favour 
represent 2/3 of the GA, the change was approved. The public notary read the act of amendment 
of the of the Articles of Association that modified Art. 5 paragraph 4. The Chair thanked the public 
notary, Mr Pantano. 
The Chair then asked whether the representatives of the 40% wished to put forward a name, Laura 
Pisano announced that the new Vice-President would be the WWF representative, Alessandro Buzzi. 
For the 60%, the Chair suggested the election of Vice Chair Antonio Marzoa Notlevsen, 
representative of UNACOMAR. On the basis of these two elections he proposed altering the 
composition of the Chair’s office. The changes to the vice-Chairs was approved unanimously. 
Regarding the forthcoming meetings to be held in Zagreb, the Chair proposed holding the WG1 
meeting on the Landing Obligations on 12th April while on 13th April the WG5 SSF and the FG West. 
Med. would continue, so that the EC could illustrate the proposed regulation for a MAP for demersal 
species in the Western Mediterranean. The GA agreed with the organisation of the next two days 
of MEDAC meetings as proposed. 
The Executive Secretary said that for the high-level meeting to be held in Malta, on the basis of the 
number of participants and the budget, a decision would be taken on how to proceed with the 
reimbursement of expenses. 



 

The Chair moved on to the agenda item concerning the expiry of the two-year term of the 
coordinators of the Working Groups and Focus Groups and noted that the Secretariat would gather 
the candidatures of those who intend to take over these roles, if there were no applications, with 
the consent of the coordinators in charge, the roles would be renewed. 
The Executive Secretary listed the coordinators and asked whether there were any suggestions for 
new coordinators, the FNCCP representative Mario Vizcarro presented his candidature for the FG 
on the Western Mediterranean, replacing Crisina Perello. 
Before closing the meeting, the Chair passed the floor to the representative of IVEAEMPA who 
informed the MEDAC about the gender forum organised by DG MARE with fisheries representatives. 
The representative of OCEANA and EAA asked for more information and requested the EC for an 
official invitation to be sent to the MEDAC. The Chair pointed out that, when the invitation arrived 
a decision would be taken on who should represent the MEDAC. 
The Chair closed the GA meeting and thanked the interpreters. 
 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ref.:55/2019       Roma, el 20 de febrero de 2019 
 
 

ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL DEL MEDAC 

 

A las 9:30 horas del 21 de febrero de 2018, en el Centro Congressi Cavour en Roma, se abre la sesión 

de la Asamblea General reunida para debatir y deliberar sobre el siguiente 

 

orden del día 

 

1. Aprobación de las actas de la AG ordinaria y de la Asamblea Electiva celebradas en 

Roma el 22 de febrero de 2017 

2. Cierre del balance e informe final 2017. Aprobación  

3. Presentación del presupuesto previsional 2018. Informaciones 

4. Reglamento CE 2017/2107: problemáticas relativas a la aplicación de la 

Recomendación ICCAT 06-15 sobre el pez espada en el Mediterráneo (informaciones) 

5. Estado de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2018 y solicitudes 

de admisión de nuevas organizaciones (informaciones) 

6. Varios e imprevistos. 

 

En el lugar y fecha indicados, asisten: Mario Vizcarro Gianni, Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier 

Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Elena Ghezzi, Barbara Esposto, Kleio Psarrou, Rafael Mas, 

Iolanda Piedra Manes, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, Vicente Perez Crespo, Krstina 

Mislov Jelavic, Josko Pedisic, Romeo Mikicic, Mladen Milakovic, Ivan Birkic,Oscar Sague Pla, Sergio 

Schiavone, Mauro Colarossi, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura Pisano, Marina Illuminati, 

Giampaolo Buonfiglio, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, Philippe Peronne, Sylvie 

Charvoz, Pierre D’Acunto, Bernard Perez, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, José Manuel Gonzalez Gil 

de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Margarita Perez Martin, Jose Maria 

Gallart, Sergi Tudela, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano, Marzia Piron, 

Federica Barbera, Antonis Petrou, Guido Pietroluongo, Francois Ziegler, Valerie Lainé, Pascale 

Colson, Trinidad Agundez Acosta, Gennaro Scognamiglio, Gian Ludovico Ceccaroni. 

La lista de los asistentes queda registrada en todas las hojas firmadas por los mismos. Las hojas de 

presencias se conservarán junto con las actas. 

El Sr. Giampaolo Buonfiglio preside la sesión. La Sra. Rosa Caggiano desempeña las funciones de 

Secretaria. 

El Presidente abre la sesión de la Asamblea dando la bienvenida a los representantes de la DG MARE 

Valerie Lainé, François Ziegler y Pascale Colson, así como a los representantes de las 

Administraciones nacionales y regionales presentes. 



 

 

El Presidente pide la aprobación del o.d.d. proponiendo la introducción entre "Varios e imprevistos" 

de los siguientes temas: debate sobre la participación del MEDAC con un side-event en el FishForum 

que se celebrará en Roma en el mes de diciembre; modificación del art. 5 de los Estatutos; término 

del mandato de los coordinadores de los GTs y de los FGs; programa de las jornadas de trabajo en 

Zagreb; asuntos organizativos para las reuniones de la CGPM que se celebrarán en septiembre en 

Malta y en diciembre en Roma.  

La representante de IVEAEMPA propone añadir otro punto al o.d.d. sobre la mesa de género 

convocada por la DG MARE con los representantes de la pesca, a la que el MEDAC no ha sido 

invitado. Señala que el Ministerio español asistió junto con otras delegaciones españolas y considera 

que el MEDAC tiene derecho a participar en la reunión. El o.d.d. es aprobado por unanimidad con 

las modificaciones propuestas. 

 

Punto 1: Aprobación de las actas de la AG ordinaria y de la Asamblea Electiva celebradas en Roma 
el 22 de febrero de 2017 

El Presidente solicita la aprobación de las actas de las Asambleas Ordinaria y Electiva del mes de 

febrero de 2017 pidiendo perdón por el retraso en el envío de las traducciones. 

El representante de Unacomar propone una corrección del acta de la AG ordinaria. 

Las actas son aprobadas por unanimidad con la corrección propuesta por UNACOMAR.  

 

Punto 2: Cierre del balance e informe final 2017. Aprobación 

El Presidente cede la palabra al Asistente Ejecutivo que presenta el balance 2017 señalando las 

diferencias principales respecto al presupuesto, es decir la reducción de los costes de personal tras 

el cese del Asistente Ejecutivo anterior y su sustitución con un contrato part-time de tiempo 

indefinido, así como el incremento de los costes de alquiler, de los servicios de interpretación y del 

asesor fiscal Massimo Rosati a raíz del reconocimiento jurídico del MEDAC. Presenta además un 

esquema ejemplificativo que ilustra las diferencias entre las cuentas 2016 y 2017. El presupuesto 

2017 es aprobado por unanimidad.  El Asistente Ejecutivo señala los problemas detectados a raíz 

del control realizado por el auditor sobre el reembolso de los gastos de los socios y pide a los 

asistentes más atención en la cumplimentación de la solicitud de reembolso, sobre todo de los 

gastos relativos a los medios de transporte: recuerda que los taxis no se reembolsan y que se pueden 

utilizar los coches privados, pero es necesario adjuntar los resguardos del peaje junto con un mapa 

del recorrido realizado. Además hay que enviar siempre las cartas de embarque o, en su caso, una 

declaración de extravío. Pide que a partir de 2019 se evite pagar las cuotas asociativas anuales con 

cheque por los retrasos administrativos que esto conlleva. Recuerda además que, de acuerdo con 

el Reglamento interno del MEDAC, la registración online en las reuniones es condición necesaria 

para solicitar el reembolso.  Finalmente señala que en ocasión de reuniones de un día entero, incluso 

sin alojamiento, en 2017 la mayor disponibilidad económica ha permitido conceder una dieta de 

192 euros en vez de 100. 



 

La representante de Legacoop Agroalimentare pregunta si las cartas de embarque electrónicas 

virtuales están admitidas y el Asistente Ejecutivo contesta que, si coinciden con el original, pueden 

enviarse por correo electrónico. 

Seguidamente la Secretaria Ejecutiva presenta el informe final de las actividades 2017 que es 

aprobado por unanimidad sin modificaciones. 

Punto 3: Presentación del presupuesto previsional 2018. Informaciones 

El Presidente cede la palabra a la Secretaria Ejecutiva que presenta el presupuesto previsional 2018, 

ya aprobado por los miembros del Comité Ejecutivo en la reunión celebrada el pasado noviembre 

en Chania, Creta. La Secretaria Ejecutiva señala que las diferencias respecto al presupuesto 2017 se 

deben al hecho de que a partir de este año la oficina del MEDAC es huesped del Ministerio de las 

Políticas Agrícolas, Alimentarias y Forestales, por lo que no habrá que prever gastos de alquiler. El 

importe relativo ha sido redistribuido a cobertura de los gastos de viaje y alojamiento de los 

miembros del MEDAC, así como de los gastos relativos de asesoría fiscal. 

Punto 4: Reglamento CE 2017/2107: problemáticas relativas a la aplicación de la Recomendación 

ICCAT 06-15 sobre el pez espada en el Mediterráneo (informaciones)  

El Presidente cede la palabra a la representante del CNPMEN para tratar el punto relativo a las 

problemáticas de la aplicación del Reg. CE 2017/2107 respecto a la aplicación de la Recomendación 

ICCAT 06-15 sobre el pez espada en el Mediterráneo. Destaca todas las incongruencias y las 

incertidumbres de los pescadores, sobre todo en cuanto a las temporadas de veda para el pez 

espada y a la definición de captura accesoria. Recuerda además que existe un Reglamento delegado 

sobre TAC y cuotas que contrasta con lo publicado por el Consejo y el PE, por lo que considera 

importante señalar a la CE y a los EMs que existe incertidumbre sobre qué norma aplicar. 

La representante de Legacoop Agroalimentare agradece la explicación de Caroline Mangalo y añade 

algunos elementos de reflexión. Recuerda que el Reg. CE n. 2017/2107 todavía no está en vigor, 

mientras que el Reg. sobre TAC y cuotas 2018/120 del Consejo sigue en vigor, pero solo para el 2018, 

por lo que se deduce que la autorización a la captura del pez espada de abril a diciembre es válida 

solo para 2018. Se pregunta entonces qué pasará en 2019. Señala que el Reg. CE 2017/2107 podría 

incluir una delegación a la CE en materia de tamaño del pez espada y temporadas de veda, por lo 

que la CE podría recurrir a un acto delegado para aclarar la situación. Esta podría ser una solución, 

pero insiste en la necesidad de que los pescadores tengan certezas sobre las normas vigentes. 

La representante de la CE, Valerie Lainé, toma la palabra y, aun precisando que no se ocupa 

directamente del pez espada, comunica que a nivel de CE el periodo de veda va del 1 de enero al 31 

de marzo, tal y como previsto por el Reg. CE TAC y cuotas y como notificado al ICCAT y a todos los 

EMs. Por lo tanto existe una base jurídica y esta prevé la posibilidad de pescar del 1 de abril al 31 de 

diciembre. En cuanto a otros aspectos, como por ejemplo el número de anzuelos (500 en vez de 

2800, art. 25), señala que este Reglamento está en fase de transposición y se ha previsto un trílogo 

en el mes de marzo. 



 

La representante de CNPMEN pregunta si se ha previsto modificar el Reg. CE 2017/2107. 

La representante de la CE contesta que la Comisión está llevando a cabo un análisis jurídico para 

encontrar una solución. Generalmente se redacta un acto delegado, pero el PE no ha aceptado esta 

propuesta, por lo que la CE tendrá que buscar una solución alternativa. 

La representante de Legacoop Agroalimentare reitera que no quedan dudas de que se pueda 

capturar el pez espada de octubre a diciembre, pero insiste en que el Reg. CE TAC y cuotas vale solo 

para 2018, mientras que el Reg. CE 2017/2107 vale siempre. Concluye su intervención señalando 

que el Reg. CE TAC y cuotas se publica siempre a finales de enero, mientras que el otro Reg. CE 

vigente prevé que se pueda pescar en enero, por lo que se sigue preguntando cómo solucionar el 

problema. 

La representante de la CE sabe que existe este problema, pero todos los años la CE tiene que cumplir 

con sus obligaciones internacionales hacia el ICCAT y notificar al Pleno la temporada de pesca del 

pez espada y para 2019 todavía no se ha modificado el artículo que actualmente reglamenta la veda. 

Punto 5: Estado de la lista de los miembros, estado de las cuotas asociativas 2018 y solicitudes de 

admisión de nuevas organizaciones (informaciones) 

La Secretaria Ejecutiva toma la palabra para comunicar que todos los socios han cumplido con el 

pago de las cuotas. Señala que los miembros son 45 y que, a pesar de haber recibido el 

reconocimiento de la Administración italiana para 3 asociaciones, Marinerie d’Italia, MEDREACT y 

MAMOLAB, solo MEDREACT ha ingresado la cuota anual.  Se han recibido las candidaturas de dos 

nuevas asociaciones, una profesional griega (National Union of Professional Fisheries- "The 

Mediterranean") y otra croata que representa la pesca deportiva (Croatian Federation of Sport 

Fishing on Sea - CFOSA), pero todavía quedan pendientes de reconocimiento. 

La representante de PEPMA precisa que la asociación griega que ha presentado la solicitud de 

adhesión al MEDAC está bajo un régimen de medidas administrativas y el Ministerio tendrá que 

esperar hasta marzo par expresarse. 

La representante de HGK precisa que la croata es una asociación importante y seguramente 

obtendrá el reconocimiento, será solo una cuestión de tiempo. Señala además que su organización 

colabora con ella desde hace tiempo. 

Punto 6: Varios e imprevistos. 

El Presidente pasa a tratar el último punto del odd relativo al side-event del MEDAC en el ámbito 

del Fish Forum en Roma y cede la palabra a la Secretaria Ejecutiva para que pueda ilustrar la 

propuesta.  

La Secretaria Ejecutiva recuerda que el Fish Forum es un evento internacional que se celebrará en 

Roma en la FAO; el MEDAC es uno de los partners y tendrá que enviar el borrador de propuesta del 

side-event a la Secretaría de la CGPM antes de finales de abril. Se propone tratar el tema de la pesca 

artesanal y de los modelos de representatividad en el Mediterráneo presentando la historia y el 



 

funcionamiento de las Cofradías, de las Cooperativas y de las Prud’homies i Comités Regionaux, así 

como la organización de la pesca artesanal y sus criticidades. Pregunta además si en Croacia, Malta 

o Grecia existen realidades asociativas centradas en la pesca artesanal. 

El Presidente añade que este evento brinda la ocasión de destacar como la pesca artesanal en el 

Mediterráneo represente la forma de organización más antigua, mientras que en Bruselas a menudo 

se habla de ella como de un sector sin voz, sin representación. La pesca costera artesanal en cambio 

es tradición, a pesar de que en Croacia haya llegado más tarde y pase por las Cámaras de Comercio 

y, de todas formas, por las asociaciones. Por este motivo merece la pena explicar su historia y su 

especificidad en el Mediterráneo. 

El representante de ETF opina que habría que mencionar también a las organizaciones sindicales. 

El Presidente no sabe si en los demás Estados miembros exista un convenio específico para la pesca 

artesanal como en Italia. 

El representante de EMPA da las gracias al Presidente destacando como presida una Cofradía que 

se remonta al 1400, que todavía sigue operando a pesar de las dificultades gracias a su estructura 

que integra a todo el sector profesional, del buque más grande al más pequeño. 

El Presidente añade que habrá que explicar de qué forma la pesca artesanal participa en la toma de 

decisiones, porque la situación es diferente de un EM a otro y la CE ha confiado a los Consejos 

Consultivos la misión de representar a las partes interesadas introduciendo la consulta obligatoria 

por parte de los EMs. Habría que comprobarlo en cadauno de los EMs, puesto que se pregunta de 

qué forma se consulta a la pesca artesanal y si dicha consulta es obligatoria u opcional. 

El representante de HOK pide la inclusión de la lengua croata en las próximas reuniones, en 

consideración de la numerosa participación de asistentes croatas. 

La representante de Legacoop Agroalimentare hace notar que el tema de la regionalización será 

dominante y que necesitará una revisión de la financiación de los Consejos Consultivos (CC). 

La representante de la CE, Pascale Colson, afirma que los CCs representan un concepto esencial en 

el balance y que la CE tiene en gran consideración su papel, pero no es posible modificar de forma 

significativa el programa 2020 y todavía quedan muchas incognitas. 

El representante de IFSUA señala que entre los objetivos del Fish Forum están los progresos de la 

investigación, así como su integración y promoción, objetivos compartidos por el GT4 sobre la pesca 

de recreo. Propone entonces presentar los resultados obtenidos por el GT a lo largo del 2018. 

La Secretaria Ejecutiva dice estar abierta también a esta propuesta y recuerda que las reuniones se 

desarrollarán en lengua inglesa. 

La CE precisa que el Fish Forum es un evento muy importante, pero recuerda que este año habrá 

otro evento destacado, es decir la reunión de alto nivel sobre la pesca artesanal que se celebrará en 

Malta el 25 y el 26 de septiembre. La sesión del 25 de septiembre consistirá en un encuentro con el 



 

Comisario Vella, por lo que considera que el side-event propuesto inicialmente para el Fish Forum 

debería celebrarse ese mismo día. El 26 de septiembre, en cambio, se prevé la firma de los ministros 

del Plan de Acción Regional para la pesca artesanal. La CE está colaborando con la CGPM para este 

evento y para el 25 se ha previsto un servicio de interpretación en todos los idiomas, puesto que 

asistirán todos los stakeholders de la pesca artesanal en el Mediterráneo y el Mar Negro.  Concluye 

su intervención afirmando que, en cambio, el Fish Forum congregará a 700 científicos, 

configurándose entonces como un evento más centrado en los aspectos científicos. 

El Presidente acoge la propuesta de la CE y propone a los socios del MEDAC presentar el tema del 

side-event, inicialmente pensado para el Fish Forum, en la Reunión de Alto Nivel sobre la pesca 

artesanal en septiembre. Pregunta entonces si hay otras propuestas para el side-event de 

diciembre. 

La representante de CRPMEM PACA considera muy útil la presentación de la pesca artesanal 

también en el ámbito del Fish Forum. 

Para el evento de diciembre, el Presidente propone entonces presentar las buenas prácticas de 

cogestión entre pescadores y científicos y la realidad de la pesca artesanal, mencionando por 

ejemplo las experiencias de cogestión del sonso en Cataluña u otros casos en Francia o Italia. 

El representante de FNCCP, Mario Vizcarro, pide aclaraciones sobre la definición de pesca artesanal, 

insistiendo en que se trata de un problema general, puesto que la definición actual no goza del favor 

de los pescadores en cuanto existen bien la pesca artesanal bien la pesca artesanal costera. 

El Presidente afirma que en septiembre se podría llegar a una definición de la pesca artesanal en el 

Mediterráneo a entregar a la CE, porque la definición demasiado general y simplificada europea 

representa un problema ya señalado en varias ocasiones. 

El representante de WWF informa que se ha creado un Grupo de Trabajo integrado por WWF, FAO, 

CGPM, CIHEAM y MEDAC que ha tratado en varias reuniones el problema de la definición de pesca 

artesanal. La FAO dispone de una definición y se ha elaborado una nueva tabla para el Mediterráneo 

pendiente de comprobación. Muy pronto saldrán nuevos valores para la clasificación. 

La representante de IVEAEMPA manifiesta su aprecio por la propuesta de Valerie Lainé y, para 

diciembre, pide la integración en el programa del Fish Forum del tema del impacto de otros sectores 

y otras actividades económicas, introduciendo nuevos esquemas e indicadores para la evaluación 

de las poblaciones. 

El Presidente pasa a tratar el punto relativo a la modificación de los Estatutos. Recuerda que el 

Grupo de Trabajo no ha producido ninguna propuesta, por lo que ha considerado oportuno respetar 

el compromiso adquirido durante la última AG electiva, es decir el de incrementar el número de los 

vicepresidentes de 3 a 5 para reflejar la composición del 40% y 60%. Recuerda que la representante 

de EAA destacó como para la presidencia no exista ninguna obligación al respecto, puesto que el 

cumplimiento de los porcentajes afecta a la composición del Comex y debería respetarse también 

en el seno de la Asamblea General, pero con el principio de las puertas abiertas esto no es posible. 



 

Además la Presidencia es un órgano con derecho de voto que se consulta para asuntos urgentes, 

aunque el mismo Presidente no vote. Al respecto se ha enviado una consulta escrita al Comex y de 

sus 25 miembros, 4 han votado en contra y 15 en favor. La Asamblea General es soberana y por lo 

tanto es posible deliberar. Presenta entonces al notario Valerio Pantano para proceder a la 

modificación de los Estatutos. Pregunta a la AG si alguien quiere tomar la palabra, quién vota en 

contra y quién se abstiene. Se pasan en reseña las delegaciones: CIPS delega a FIPSAS, GKTS delega 

a AP Marinee, UNCI Agroalimentare y AGCI AGRITAL delegan a FEDERCOOPESCA. Los miembros 

votantes son 36 de 45. Se registran 6 abstenciones, ningún voto en contra y 30 en favor a mano 

alzada. Puesto que los 30 votos en favor representan a los 2/3 de la AG, la modificación es aprobada.  

El notario lee el acta de la modificación que afecta al art. 5 coma 4 de los Estatutos. El Presidente da 

las gracias al notario Pantano. 

Luego pregunta si los representantes del 40% tienen alguna propuesta y Laura Pisano comunica que 

el nuevo vicepresidente es el representante de WWF, Alessandro Buzzi. Para el 60% el Presidente 

propone la elección del vicepresidente Antonio Marzoa Notlevsen, representante de UNACOMAR. 

Con estas dos cooptaciones propone modificar la composición de la Presidencia. La modificación es 

aprobada por unanimidad. 

En cuanto a las próximas reuniones en Zagreb, el Presidente propone proceder el 12 de abril con el 

GT1 sobre la LO y el 13 de abril con el GT5 SSF y el FG del West Med, para que la CE pueda ilustrar 

la propuesta de reglamento relativa a un MAP para las especies demersales en el Mediterráneo 

occidental. La AG aprueba. 

La Secretaria Ejecutiva precisa que para la reunión de alto nivel en Malta, según el número de 

asistentes y el presupuesto, se decidirá cómo proceder para el reembolso de los gastos. 

El Presidente pasa a tratar el punto relativo al término del mandato de dos años de los 

coordinadores de los Grupos de Trabajo y de los Focus Group y señala que la Secretaría recogerá las 

candidaturas de quien quiera suceder en el cargo. A falta de nuevas candidaturas, previo 

consentimiento de los coordinadores salientes, se procederá a su renovación. 

La Secretaria Ejecutiva pasa en reseña a los coordinadores actuales y pregunta si hay nuevas 

propuestas. El representante de FNCCP Mario Vizcarro presenta su candidatura para el FG del West 

MED en lugar de Cristina Perello. 

Antes de cerrar la sesión, el Presidente cede la palabra a la representante de IVEAEMPA para que 

pueda informar al MEDAC acerca de la mesa de género con los representantes de la pesca 

organizada por la DG MARE. Las representantes de OCEANA y EAA piden ulteriores informaciones y 

luego solicitan a la CE una invitación oficial para el MEDAC. 

El Presidente precisa que, tras recibir la invitación, se decidirá quien tenga que representar al 

MEDAC en dicha mesa. 

El Presidente agradece la labor de los intérpretes y cierra la sesión de la AG. 



 

Ref.:55/2019        Rome, 20 fevrier 2019 
 
 

PROCÈS-VERBAL DE L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DU MEDAC 

 

Le 21 février 2018 à 9h30, au Centro Congressi Cavour de Rome, s'est tenue la réunion de 

l'Assemblée Générale pour discuter et délibérer des points inscrits à l' 

 

ordre du jour 

 

1. Approbation des procès-verbaux de l'AG ordinaire et de l'Assemblée Élective qui se 

sont tenues à Rome le 22 février 2017 

2. Clôture du bilan et rapport final d'activité 2017 - Approbation  

3. Présentation du bilan prévisionnel 2018- Information 

4. Règlement CE 2017/2107 : problématiques relatives à l'application de la 

Recommandation 16-05 de la CICTA concernant l'espadon de la Méditerranée 

(information) 

5. État de la liste des membres, état du paiement des cotisations 2018 et demandes 

d'adhésion de nouvelles organisations (Information) 

6. Divers. 

 

Aux lieu et heure indiqués sont présents : Mario Vizcarro Gianni, Antonio Marzoa Notlevsen, Xavier 

Domenech Vernet, Vicente Perez Crespo, Elena Ghezzi, Barbara Esposto, Kleio Psarrou, Rafael Mas, 

Iolanda Piedra Manes, Jan Bisbal, Giovanni Basciano, Marta Carreras, Vicente Perez Crespo, Krstina 

Mislov Jelavic, Josko Pedisic, Romeo Mikicic, Mladen Milakovic, Ivan Birkic, Oscar Sague Pla, Sergio 

Schiavone, Mauro Colarossi, Antonio Pucillo, Gilberto Ferrari, Laura Pisano, Marina Illuminati, 

Giampaolo Buonfiglio, Paul Piscopo, Marco Costantini, Caroline Mangalo, Philippe Peronne, Sylvie 

Charvoz, Pierre D’Acunto, Bernard Perez, Perrine Cuvilliers, Guy Mirete, José Manuel Gonzalez Gil 

de Bernabé, Jorge Campos Ucles, Manuel Fernandez Belmonte, Margarita Perez Martin, Jose Maria 

Gallart, Sergi Tudela, Encarnación Benito Revuelta, Antoni Garau Coll, Rosa Caggiano,  Marzia Piron, 

Federica Barbera, Antonis Petrou, Guido Pietroluongo, Francois Ziegler, Valérie Lainé, Pascale 

Colson, Trinidad Agundez Acosta, Gennaro Scognamiglio, Gian Ludovico Ceccaroni. 

La présence des participants est également indiquée sur la feuille de présence émargée par tous les 

participants. Les feuilles de présence sont versées au dossier. 

M. Giampaolo Buonfiglio préside la séance. Mme Rosa Caggiano est secrétaire de séance. 

Le Président ouvre l'Assemblée et souhaite la bienvenue aux représentants de la DG MARE, Valérie 

Lainé, François Ziegler et Pascale Colson, et aux représentants des Administrations nationales et 

régionales présentes. 

 



 

Le Président demande l'adoption de l'ODJ en proposant d'ajouter les sujets suivants au point 

« Divers » : la discussion sur la participation du MEDAC au FishForum prévu en décembre à Rome, 

avec un événement parallèle ; la modification de l'article 5 des Statuts ; l'échéance du mandat des 

coordinateurs des GT et des FG ; le programme des journées de travail de Zagreb ; les questions 

concernant l'organisation des réunions de la CGPM qui auront lieu à Malte en septembre et à Rome 

en décembre.  

La représentante d'IVEAEMPA propose d'ajouter un autre point à l'ODJ concernent la table de travail 

sur la parité hommes-femmes convoquée par la DG MARE avec les représentants du secteur de la 

pêche, à laquelle le MEDAC n'a pas été invité. Elle précise que le Ministère espagnol était présent, 

avec d'autres délégations espagnoles, et rappelle que le MEDAC aurait droit à sa place dans cette 

réunion. L'ODJ est approuvé à l'unanimité avec les modifications proposées. 

 

Ier point : approbation des procès-verbaux de l'AG ordinaire et de l'Assemblée Élective qui se sont 
tenues à Rome le 22 février 2017 

Le Président demande l'approbation des procès-verbaux de l'Assemblée ordinaire et de l'Assemblée 

élective de février 2017 en présentant ses excuses pour le retard dans l'envoi des traductions. 

Le représentant d'Unacomar propose une correction au procès-verbal de l'AG ordinaire. 

Les procès-verbaux sont approuvés à l'unanimité avec la correction proposée par UNACOMAR  

 

IIe point : clôture du bilan et rapport final d'activité 2017- Approbation 

Le Président passe ensuite la parole à l'Assistant Exécutif pour la présentation du bilan 2017. 

L'Assistant exécutif présente les différences principales par rapport au budget prévu, à savoir la 

diminution du coût du personnel due à la fin du contrat de l'Assistant exécutif précédent et à son 

remplacement par un emploi à temps partiel à durée indéterminée, l'augmentation du poste 

concernant le loyer et l'interprétation ainsi que le comptable, Massimo Rosati, en raison de la 

reconnaissance juridique du MEDAC. Il présente également un schéma de comparaison des 

bilans 2016 et 2017 et indique les principales différences. Le bilan 2017 est approuvé à l'unanimité.  

L'Assistant exécutif précise ensuite les problèmes qui se sont fait jour suite au contrôle de l'auditeur 

sur les frais remboursés aux adhérents et demande aux participants une plus grande attention lors 

de la rédaction de leurs demandes de remboursement, notamment pour ce qui concerne le moyens 

de transport dans les frais de déplacement : il rappelle que les taxis ne sont pas remboursés et que 

les véhicules personnels peuvent être utilisés sous réserve de joindre les reçus de péage autoroutier 

et la carte du parcours effectué. Il rappelle par ailleurs de toujours envoyer la carte 

d'embarquement, et, en cas de perte, une déclaration de perte. Il demande, à compter de 2019, de 

ne plus payer la cotisation annuelle à l'association par chèque en raison des retards administratifs 

que ceci comporte. Il rappelle également de toujours s'enregistrer en ligne aux réunions, condition 

nécessaire à la demande de remboursement, comme le prévoit le Règlement intérieur du MEDAC.  

Il signale enfin qu'en cas de réunion d'une journée entière, même sans nuitée, une indemnité 

journalière de 192 euros au lieu de 100 a été accordée dans de nombreux cas en 2017, en fonction 

des disponibilités. 



 

La représentante de Legacoop Agroalimentare demande si les cartes d'embarquement 

électroniques sur téléphone mobile sans support papier sont valides et l'Assistant exécutif précise 

qu'elles peuvent être envoyées par e-mail sous réserve qu'elles soient conformes à l'original. 

Le Secrétaire exécutif présente ensuite le rapport final d'activité 2017, qui est approuvé à 

l'unanimité sans modifications. 

IIIe point : présentation du bilan prévisionnel 2018- Information 

Le Président passe la parole au Secrétaire exécutif, qui présente le bilan prévisionnel 2018, déjà 

approuvé par les membres du Comité Exécutif au cours de la réunion qui s'est déroulée en 

novembre à Chania (Crète). Le Secrétaire exécutif souligne que les différences par rapport au 

bilan 2017 sont dues au fait qu'à partir de cette année, le bureau du MEDAC est hébergé auprès du 

Ministère italien des Politiques Agricoles, Alimentaires et Forestières et qu'il ne sera plus nécessaire 

de prévoir des frais de loyer. Il informe que cette somme a été répartie sur différents postes 

concernant principalement le remboursement des frais de déplacement et d'hébergement des 

membres du MEDAC et les frais comptables. 

IVe point : règlement CE 2017/2107 : problématiques relatives à l'application de la 

Recommandation 16-05 de la CICTA concernant l'espadon de la Méditerranée (information)  

Le Président passe la parole à la représentante du CNPMEN pour aborder le point concernant les 

problèmes d'application du Règlement CE 2017/2107 en matière d'application de la 

recommandation de la CICTA 16-05 concernant l'espadon en Méditerranée. Elle souligne toutes les 

incohérences et les incertitudes que rencontrent les pêcheurs, notamment en ce qui concerne les 

périodes de fermeture pour l'espadon et la définition de prise accessoire. Elle rappelle également 

qu'il existe un Règlement délégué sur les TAC et quotas allant à l'encontre des publications du 

Conseil et du PE, et considère par conséquent qu'il est important de signaler à la CE et aux États 

membres que la situation qui s’est créée ne permet pas de savoir quelle règle appliquer. 

La représentante de Legacoop Agroalimentare remercie Caroline Mangalo pour son explication et 

ajoute quelques éléments de réflexion. Elle rappelle que le Règlement CE 2017/2107 est encore en 

vigueur, que le Règlement sur le TAC et quotas 2018/120 est encore en vigueur mais uniquement 

pour 2018, qu'on en déduit par conséquent que l'autorisation de pêche à l'espadon d'avril à 

décembre sera valide pour 2018 uniquement. Elle demande ce qui se passera en 2019. Elle rappelle 

également que le Règlement CE 2017/2107 pourrait contenir une délégation à la CE concernant la 

taille de l'espadon et la fermeture et que la CE pourrait par conséquent adopter un acte délégué 

pour faire la lumière sur la situation. Elle termine en affirmant que ceci pourrait être une solution, 

mais rappelle que les pêcheurs ont besoin de certitudes sur les règles en vigueur. 

La représentante de la CE, Valérie Lainé, intervient pour préciser que, bien qu'elle ne s'occupe pas 

directement de l'espadon, au niveau de la CE, la période de fermeture va du 1er janvier au 31 mars, 

comme prévu dans le règlement CE TAC et quotas et comme indiqué à la CICTA et à tous les États 

membres. La base juridique est donc présente, et prévoit la possibilité de pêcher du 1er avril au 



 

31 décembre. Pour ce qui concerne les autres aspects non relatifs à la période de fermeture, par 

exemple le nombre d'hameçons, 500 au lieu de 2800 (art. 25), elle signale que ce règlement est en 

cours de transposition et qu'un trilogue est prévu pour le mois de mars. 

La représentante du CNPMEN demande si une modification du Règlement CE 2017/2107 est prévue. 

La représentante de la CE précise que la Commission réalise actuellement une analyse juridique à 

ce sujet pour trouver une solution. Elle indique qu'un acte délégué est en général rédigé, mais que 

cette proposition n'a pas été acceptée par le PE, et la CE devra donc trouver une autre solution. 

La représentante de Legacoop Agroalimentare répète qu'il n'y a aucun doute quant à la possibilité 

de pêcher l'espadon d'octobre à décembre, mais rappelle également que le règlement CE TAC et 

quotas s'applique uniquement à 2018, tandis que le règlement CE 2017/2107 s'applique 

durablement. Elle termine en faisant remarquer que la publication du Règlement CE TAC et quotas 

a toujours lieu fin janvier, tandis que l'autre règlement CE en vigueur prévoit la possibilité de pêcher 

en janvier, par conséquent que l'on continue à demander comment résoudre ce problème. 

La représentante de la CE déclare avoir connaissance du problème mais considère que la CE doit 

remplir ses obligations envers la CICTA chaque année, et par conséquent qu'elle doit notifier à la 

séance plénière de la CICTA la période de pêche de l'espadon pour 2019 si l'article qui en régit la 

fermeture n'a pas encore été modifié. 

Ve point : état de la liste des membres, état du paiement des cotisations 2018 et demandes 

d'adhésion de nouvelles organisations (Information) 

Le Secrétaire exécutif communique que tous les membres ont versé leur cotisation. Il informe que 

l'association compte 45 membres et que l'Administration italienne a donné son agrément aux 

3 associations, MEDREACT, Marinerie d'Italia e MAMOLAB, mais que seule l'association MEDREACT 

a versé la cotisation annuelle au MEDAC.  Il informe les adhérents de la présence de deux nouvelles 

candidatures d'associations, une association professionnelle grecque (National Union of 

Professional Fisheries- « The Mediterranean ») et une association croate qui représente la pêche 

sportive (« Croatian Federation of Sport Fishing on Sea » - CFOSA), mais qu'elles sont en attente 

d'agrément. 

La représentante de PEPMA précise que l'association grecque ayant présenté la demande 

d'adhésion au MEDAC est sous un régime de mesures administratives et que le Ministère devra 

attendre jusqu'à fin mars pour s'exprimer. 

La représentante de l'HGK précise que l'association croate est une grande association et qu'elle sera 

sûrement agréée, que ce n'est qu'une question de temps, et elle signale que son association 

collabore avec elle depuis longtemps. 

VIe point : divers. 

Le Président passe au dernier point de l'ODJ concernant l'évènement parallèle du MEDAC dans le 

cadre du FishForum à Rome, et passe la parole au Secrétaire exécutif qui présente la proposition.  



 

Le Secrétaire exécutif précise que le FishForum est un événement international qui se tiendra à 

Rome auprès de la FAO, que le MEDAC en est partenaire et qu'il doit envoyer le projet de proposition 

d'évènement parallèle au Secrétariat de la CGPM d'ici au mois d'avril. La proposition est d'aborder 

le thème de la petite pêche et les modèles de représentation en Méditerranée, en présentant 

l'histoire et le fonctionnement des Cofradias, des Coopératives, des Prud'homies, des Comités 

Régionaux et l'organisation de la petite pêche ainsi que ses problèmes. Il demande par ailleurs s'il 

existe en Croatie, à Malte ou en Grèce des structures associatives s'occupant de petite pêche. 

Le Président ajoute que cet évènement servira à attirer l'attention sur le fait que la petite pêche est 

la forme la plus ancienne d'organisation de la pêche en Méditerranée, et que, tandis que l'on cite 

souvent à Bruxelles la petite pêche comme un secteur sans voix, non représenté, la petite pêche 

côtière est au contraire une tradition, même si elle est arrivée plus tard en Croatie, et qu'elle passe 

par les Chambres de commerce, par conséquent par le secteur associatif. C'est pour cette raison 

qu'il est important à ses yeux d'expliquer l'histoire et la spécificité de la Méditerranée. 

Le représentant de l'ETF ajoute qu'il faudrait également citer les organisations syndicales. 

Le Président ne sait pas s'il existe une convention spécifique pour la petite pêche dans les autres 

États Membres, tandis qu'en Italie il existe une convention spéciale. 

Le représentant de l'EMPA remercie le Président et tient à rappeler à ce sujet qu'il préside une 

Cofradia qui existe depuis 1400 et qui fonctionne encore aujourd'hui malgré les difficultés, grâce à 

la structure qui inclut le secteur professionnel du plus petit navire au plus grand. 

Le Président ajoute qu'il faudra expliquer de quelle manière la petite pêche participe au processus 

décisionnel, car la situation varie d'un État membre à l'autre, et la CE a confié aux Conseils 

consultatifs la mission de représenter les acteurs du secteur et a introduit la consultation obligatoire 

par les États membres. Il fait remarquer que cette consultation devrait également être vérifiée au 

sein des États membres, on se demande en effet de quelle manière la pêche artisanale est consultée 

et si la procédure de consultation est obligatoire ou facultative. 

Le représentant d'HGK demande de prévoir le croate pour les prochaines réunions, étant donné la 

forte participation de représentants croates. 

La représentante de Legacoop Agroalimentare observe que le sujet de la régionalisation sera 

dominant, et demande une révision du financement des Conseils consultatifs (CC). 

Pascale Colson, représentante de la CE, affirme que les Conseils consultatifs sont un poste 

budgétaire fondamental et que la CE tient beaucoup à leur rôle, mais que, pour ce qui concerne le 

plan de programmation 2020, il n'est pas possible d'apporter de grosses modifications, et qu'il reste 

de nombreuses inconnues pour l'après 2020. 

Le représentant de l'IFSUA note que le FishForum compte parmi ses objectifs les avancées de la 

recherche et la manière d'intégrer et de promouvoir cette dernière, objectifs qui ont été établis 



 

dans le GT4 pour la pêche de loisir. Il propose par conséquent de pouvoir présenter les résultats 

du GT en 2018. 

Le Secrétaire exécutif donne sa disponibilité pour cette proposition et rappelle que les réunions se 

dérouleront en anglais. 

La CE précise que le FishForum est un événement très important mais tient à spécifier qu'un autre 

événement important aura lieu cette année, la Réunion de haut niveau sur la Petite Pêche, qui se 

tiendra à Malte les 25 et 26 septembre. Elle informe que la journée du 25 septembre prévoit une 

rencontre avec le Commissaire Vella, et par conséquent que l'événement parallèle initialement 

proposé pour le FishForum devrait être organisé pour le 25 septembre. Le 26 septembre en 

revanche, la signature par les Ministres du Plan d'action régional pour la petite pêche est prévue. 

Elle indique que la CE collabore avec la CGPM pour cet événement, que l'interprétation dans toutes 

les langues a déjà été prévue pour l'événement du 25, et que les acteurs de la petite pêche en 

Méditerranée et Mer Noire seront invités à participer.  Elle termine en observant que le FishForum 

réunira quant à lui 700 scientifiques et que cet événement sera par conséquent plus axé sur la 

science. 

Le Président accueille favorablement la proposition de la CE et propose aux adhérents du MEDAC 

de présenter le sujet de l'événement parallèle, initialement prévu pour le FishForum, à la Réunion 

de Haut Niveau sur la petite pêche en septembre, et demande s'il y a d'autres propositions pour 

l'événement parallèle de décembre. 

La représentante du CRPMEM PACA pense que cette présentation de la petite pêche est très utile 

également dans le cadre du FishForum. 

Le Président propose alors de présenter lors de l'événement de décembre les bonnes pratiques de 

cogestion entre pêcheurs et scientifiques et l'univers de la petite pêche, en mentionnant par 

exemple les expériences de cogestion du lançon en Catalogne, ou d'autres exemples en France et 

en Italie. 

Mario Vizcarro, représentant de la FNCCP, demande des explications sur la définition de la pêche 

artisanale, en soulignant qu'il s'agit d'un problème général car la définition actuelle n'est pas 

appréciée des pêcheurs étant donné qu'il existe la petite pêche et la petite pêche côtière. 

Le Président indique que l'on pourrait arriver à une définition méditerranéenne de la petite pêche 

en septembre, qui devra être transmise à la CE, parce que le problème de la définition européenne 

trop générique et simplifiée a déjà été soulevé à plusieurs occasions. 

Concernant la définition de la petite pêche, le représentant du WWF observe qu'un Groupe de 

travail regroupant le WWF, la FAO, la CGPM, le CIHEAM et le MEDAC, a été formé et a abordé le 

problème lors de plusieurs réunions. La FAO dispose d'une définition, et un nouveau tableau à tester 

a été élaboré pour la Méditerranée. Il annonce que de nouvelles valeurs de classification seront 

bientôt fournies. 



 

La représentante d'IVEAEMPA félicite Valérie Lainé pour sa proposition, et demande d'intégrer aussi 

dans le programme du FishForum de décembre le sujet de l'impact des autres secteurs et des 

activités économiques, en intégrant de nouveaux schémas et indicateurs dans l'évaluation des 

stocks. 

Le Président passe au point concernant la modification des Statuts, rappelle que le Groupe de travail 

créé pour la modification des Statuts n'a émis aucune proposition, par conséquent qu'il a estimé 

nécessaire de maintenir l'engagement pris au cours de la dernière assemblée générale élective, à 

savoir d'augmenter le nombre de Vice-Présidents qui passera de 3 à 5, pour refléter la composition 

40 % / 60 %. Il rappelle que la représentante de l'EAA a observé qu'il n'existe pas d'obligation en ce 

sens aux yeux de la Présidence, mais que l'obligation de respecter les valeurs de 60 % / 40 % 

concerne la composition du Comex, et qu'elle devrait également être respectée lors de l'Assemblée 

Générale, mais que ceci n'est pas possible en raison du principe de porte ouverte. Le Président 

rappelle en outre que la Présidence est un organe disposant du droit de vote, qu'elle est consultée 

pour les questions urgentes, et que le Président ne vote pas. Il souligne que le Comex a été consulté 

par écrit à ce sujet, et que 4 membres sur 25 ont voté contre et 15 pour. Il informe que l'Assemblée 

Générale est souveraine et qu'il est par conséquent possible de délibérer, et présente Maître Valerio 

Pantano, notaire, pour procéder à la modification des statuts. Il demande à l'Assemblée si quelqu'un 

souhaite prendre la parole, quelles sont les voix contre et qui s'abstient. Les procurations sont 

énumérées : CIPS a donné procuration à FIPSAS, GKTS à AP Marinee, UNCI Agroalimentare et AGCI 

AGRITAL à FEDERCOOPESCA. Les membres votants sont 36 sur 45. 6 abstentions, aucune voix contre 

et 30 voix pour, vote à main levée. Étant donné que les 30 voix pour représentent les 2/3 de 

l'Assemblée, la modification est approuvée.  Le Notaire lit l'acte de modification des statuts 

modifiant l'article 5 alinéa 4. Le Président remercie Maître Pantano. 

Le Président demande s'il y a des questions parmi les représentants des 40 %. Laura Pisano informe 

que le nouveau Vice-Président est Alessandro Buzzi, représentant du WWF. Pour les 60 %, le 

Président propose d'élire Antonio Marzoa Notlevsen, représentant d'UNACOMAR, comme Vice-

Président. Il propose de modifier la composition de la Présidence suite à ces deux cooptations. La 

modification des vice-présidents est approuvée à l'unanimité. 

Pour ce qui concerne les prochaines réunions à Zagreb, le Président propose d'organiser le GT1 sur 

les LO le 12 avril et de poursuivre le GT5 SSF et le FG West Med le 13 avril, afin que la CE puisse 

présenter la proposition de règlement relative à un MAP pour les espèces démersales en 

Méditerranée Occidentale. L'AG est d'accord sur l'organisation des deux prochaines journées de 

réunions du MEDAC. 

Le Secrétaire exécutif précise que, pour la réunion de haut niveau de Malte, les modalités de 

remboursement des frais seront décidées en fonction des participants et du budget. 

Le Président passe au point concernant l'échéance du mandat de deux ans des coordinateurs des 

Groupes de travail et des Focus Groups et signale que le secrétariat recueillera les candidatures 



 

spontanées des candidats à la succession, et qu'en l'absence de candidature, et avec leur accord, le 

mandat des coordinateurs en charge sera renouvelé. 

Le Secrétaire exécutif fournit la liste des coordinateurs et demande s'il y a de nouvelles propositions 

de coordinateurs et Mario Vizcarro, représentant de la FNCCP, présente sa candidature pour le FG 

West Med en remplacement de Cristina Perello. 

Avant de clore la séance, le Président passe la parole à la représentante d'IVEAEMPA qui présente 

au MEDAC la table de travail sur la parité hommes-femmes avec les représentants du secteur de la 

pêche organisée par la DG MARE. Les représentantes d'OCEANA et d'EAA demandent plus 

d'informations concernant la table de la DG MARE et demandent ensuite à la CE de transmettre une 

invitation officielle au MEDAC. 

Le Président précise qu'une fois l'invitation reçue, le MEDAC décidera qui envoyer comme 

représentant à cette table. 

Le Président clôt l'Assemblée Générale et remercie les interprètes. 

 
 


